
BUNGA API MELETUP CEDERAKAN 14 PENONTON

NGO persoal PBT tak
tegas laksana SOP
O Kegagalan
patuhi peraturan
punca 14 cedera
terkena
percikan api
Oleh Ahmad Suhael Adnan
dan Faris Fuad

bhnews@bh.com.my .
E Kuala Lumpur

Kegagalan Majlis Perbanda
ran Klang (MPK) memas
tikan pihak yang meletup

kan bunga api mematuhi pro
sedur operasi standard (SOP)
didakwa meryadi punca 14 pe
nonton cedera terkena percikan
api daripada letupan bahan itu di
Klang, kelmarin.
Presiden Persatuan Perlindu

ngan Pengguna Malaysia, Datuk
Mohd Firdaus Abdullah, berkata
MPK tidak telitL dalam meluluskan
permohonan program, khususnya
memastikan pihak yang meletup
kan bunga api itu mempunyai ke
layakan dan berlesen.
"Polis juga perlu mainkan pe

ranan memantau aktiviti seperti
ini kerana kebanyakan individu
ambil jalan mudah dengan hanya
memikirkan keseronokan tanpa
mengendahkan keselamatan
orang ramai," katanya ketika di
hubungi BH, semalam.
Beliau mengulas insiden 14 pe

nonton tercedera selepas terkena
percikan letupan bunga api pada
kemuncak acara Fiesta GEGAR
Klang 2016 di Kompleks Sukan Pan
damaran, Klang, kelmarin sempe
na sambutan tahun baharu.
Sementara itu, Ketua Aktivis Per

satuan Pengguna Islam Malaysia
(PPIM), Datuk Nadzim Johan, ber
kata sikap sambil lewa MPK selaku
penganjur program mendedahkan

orang ramai kepada risiko kese
lamatan.

Implikasi negatif
Katanya, MPK seharusnya memas
tikan Prosedur Standard (SOP) un
tuk acara seumpamanya dilaksa
nakan secara konsisten kerana in
siden demikian memberi implikasi
negatif pada imej negara.
"Jika SOP tidak dipatuhi, prog

ram seperti sambutan tahun ba
haru membabitkan letupan bahan
mercun dikhuatiri menyebabkan
kejadian tidak diingini yang turut
dihadiri pelancong serata dunia,
sekali gus memberi pengalaman
buruk kepada mereka," katanya.
Sementara itu, sumber industri

berkata, insiden itu mungkin ber
punca daripada penggunaan bu
nga api tidak berkualiti atau sudah
tamat tempoh.
Beliau yang juga pakar piroteknik

berkata, siasatan insiden itu perlu
menganalisis sumber bunga api itu
diperoleh, kualiti serta saiznya bagi
mengenalpasti punca bunga api itu
meletup di luar kawalan.
"Mengikut SOP melaksanakan

pertunjukan bunga api, penganjur
perlu membuat tinjauan lokasi ba
gi menetapkan saiz bunga api yang
sesuai digunakan serta jaraknya
dengan pengunjung.
"Namun, sukar untuk saya men

genalpasti apakah puncanya me
lalui video insiden kerana perlu
melihat saiz bunga api serta jarak
lokasi bunga api itu dilancarkan
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dengan pengunjung," katanya.
Sementara itu, Pengerusi GERA

KAN Selangor, Datuk David Ang
Chin Tat mendesak Pengerusi Ja
watankuasa Tetap Kerajaan Tem
patan, Pembangunan Kampung
Baharu dan Pemutihan Kilang Ha
ram Selangor, Ean Yong Hian Wah
melepaskan jawatannya sebagai
EXCO Selangor selepas gagal me
mantau dan memeriksa permo
honan pertunjukan letupan bunga
api di Klang, kelmarin.

T^mottonlcebenaran
Beliau berkata, MPK juga dilapor
kan tidak memohon kebenaran
mengadakan perturyukan bunga
api itu, selain pengendali acara ber
kenaan tidak mempunyai lesen.
Katanya, urus tadbir kerajaan

Selangor yang lemah, termasuk
cuai dalam menangani situasi itu
menyebabkan risiko keselamatan
orang ramai diancam.
"la adalah sesuatu yang tidak

boleh diterima kerana tugasnya
(kerajaan negeri) adalah untuk me
ngeluarkan dan menguatkuasakan
pelbagai lesen dan permit MPK.
"MPK tidak mohon permit ma

lah tidak menggunakan operator
bunga api berlesen. Ia meletakkan
kirakira 15,000 orang awam dalam
keadaan bahaya.
"Ini adalah jenayah. Kami (GE

RAKAN) bercakap mengenai ke
mungkinan rakyat mungkin ke
hilangan nyawa atau anggota ba
dan mereka." katanya dalam
kenyataan semalam.
Merlgulas lanjut, katanya, kera

jaan Selangor patut bersyukur ke
rana 'nasib' menyebelahi mereka
keran^ insiden itu tidak memba
bitkan sebarang kecederaan teruk
atau kematian.

Page 2 of 4

03 Jan 2017
Berita Harian, Malaysia

Author: Ahmad Suhael Adnan • Section: Nasional • Page: 14 • Printed Size: 523.00cm²
Market: KL • Country: Malaysia • Photo: Full Color • Ad Value: MYR 18,028.26
PR value: MYR 54,084.78 • Item ID: MY0028065190

Provided for client's internal research purposes only. May not be further copied, distributed, sold or published in
any form without the prior consent of the copyright owner.



Syarat mengadakan
pertunjukan bunga api

^Pertunjukan bunga api diken
dalikan pakar teknikal dilantik
syarikat yang diperakui Kementerian
Dalam Negeri (KDN).
 Bunga api disimpan di tempat
selamat berdasarkan syarat ditetap
kan mengikut Hukuman Tetap Ketua
Polis Negara Bahagian (A)/ll6/(A).
Pembakaran hanya pada ta

rikh, masa dan tempat ditetap
kan dengan kuantiti dibenarkan. Ba
ki bunga api yang tidak habis dibakar
hendaklah diserahkan kepada polis
untuk pelupusan.
 Penganjur dikehendaki meng
hubungi dan mematuhi semua
svarat ditetapkan doMs. Jabatan

Bomba dan Penyelamat, Jabatan Pe
nerbangan Awam Malaysia dan pihak
berkuasa tempatan (PBT) sebelum
pembakaran dilakukan.
^ Penganjur bertanggungjawab
sepenuhnya terhadap sebarang ke
malangan, kecederaan atau kesilapan
berbangkit berpunca daripada bunga
api itu.
> Penganjur pertunjukan perlu
mempunyai perlindungan insu
ran merangkumi liabiliti awam jika
berlaku kejadian tidak diingini.
^ KDN/polis berhak membatal
kan kebenaran jika penganjur gagal
patuhi syarat ditetapkan.
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KerattmM
akhbarBHm
semalam. ^

Sikap sambil lewa MPK selaku
penganjur program
mendedahkan orangramai
kepada risiko keselamatan"
Nadzim Johatu
Ketua Aktivis Ik
Persatuan dm
Pengguna B
Islam Malaysia V
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Kerajaan Selangor arah MPK jalan siasatan dalaman
Shah Alam: Majlis Perbandaran
Klang (MPK) sudah diarahkan un
tuk menjalankan siasatan dala
man bagi mencari punca insiden
bunga api meletup atas tarrah pada
malam tahun baharu Ahad lalu.
Pengerusi Jawatankuasa Tetap

Kerajaan Tempatan, Pembangu
nan Kampung Baharu dan Pemu
tihan Kilang Haram Selangor, Ean
Yong Hi an Wah, dalam satu ke
nyataan, berkata MPK juga diarah
kan mengenalpasti pihak yang ber

tanggungjawab yang menyebab
kan kemalangan itu berlaku.

Tindakan disiplin

"Kerajaan negeri tidak akan me
nyembunyikan sebarang kecuaian
serta akan mengenakan tindakan
disiplin atau undangundang ter
hadap mereka yang didapati perlu
bertanggungj awab atas kesilapan
ini," katanya.
Beliau berkata demikian ketika

diminta mengulas mengenai in
siden bunga api meletup di atas
tanah pada malam Tahun Baharu
2017 di Kompleks Sukan Panda
maran, Klang tengah malam Ahad
lalu.
Pada kemuncak acara Fiesta GE

GAR Klang 2016 itu, seramai 14
pengunjung yang menyaksikan
pertunjukan bunga api cedera se

lepas ia meletup di atas tanah.
Hian Wah berkata, pihaknya ju

ga sudah mengeluarkan arahan
kepada semua pihak berkuasa

tempatan (PBT) di Selangor untuk
melantik penganjur terlatih selain
perlu memenuhi syarat pihak ber
kuasa berkaitan sewaktu persem
bahan mercun atau bunga api di
adakan.
Bagaimanapun, Hian Wah eng

gan mengulas lanjut apabila. di
tanya mengenai kenyataan Ketua
Polis Daerah Klang Selatan, Asisten
Komisioner Alzafny Ahmad, ba
hawa MPK tidak memohon permit
untuk pertunjukan bunga api itu.
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m
Kerajaan negeri tidak
akan menyembunyikan
sebarang kecuaian"
Ean Yong Hian Wah,
Pengerusi Jawatankuasa Tetap
Kerajaan Tempatan, Pembangunan
Kampung Baharu dan Pemutihan
Kilang Haram Selangor
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'Persatuan ada banyak wang'
Kuala Lumpur: Bekas pengu
rus Selangor, Amirudin Shari
menyifatkan langkah Persatuan
Bola Sepak Selangor (FAS) meng
gunakan sentimen tidak mem
bayar gaji dan bonus pemain
sebagai tindakan kurang bijak
kerana persatuan negeri itu me
miliki wang yang mencukupi
untuk menyelesaikannya.
Menerusi satu kenyataan me

dianya semalam, Amirudin ber
kata 'kantung' persatuan itu
mempunyai lebih kurang
RM2.5 juta selepas menjual be
berapa pemain bintangnya ke
pada negeri dan kelab bola se
pak lain.
"Dalam pengetahuan saya,

FAS mempunyai RM2.5 juta se
lepas menjual beberapa pe
main bintang. Ini bermula de
ngan penjualan Mohd Azrif
Nasrulhaq, diikuti Ahmad Ha
zwan Bakri dan R Gopinathan
ke Johor Darul Ta'zim (JDT) dan
tidak termasuk penjualan
Shahrom Kalam dan Mohd Ha
fiz Kamal kepada pasukan Pe

rak pada 2016.
"Semua mereka masih lagi

mempunyai baki kontrak ketika
berhijrah. Persoalannya ke ma
na perginya wang berkenaan?"
katanya dalam siaran media
itu.
Justeru, beliau mahukan isu

gaji dan bonus pemain dise
lesaikan dengan bijak sambil
menggambarkan badan induk
bola sepak negeri itu gagal me
ngurus tadbir persatuan de
ngan baik apabila berterusari
memainkan isu terbabit

Ketelusan pengurusan
Dalam masa sama, beliau tu
rut menyelar strategi meng
gunakan desakan pemain di
media cetak yang bertiyuan
mewujudkan satu persepsi ba
hawa Presiden FAS, Datuk Seri
Mohamed Azmin Ali sebagai
tidak bertanggungjawab.
"Saban tahun, kerajaan ne

geri memberikan peruntukan
tahunan kepada FAS dan ini
menunjukkan wang hasil jua

lan pemain dan tiket untuk
dua perlawanan akhir Piala
Malaysia 2pi5 dan 2016 tidak
pernah diusik.
"Ia tidak mengambil kira ku

tipan tiket perlawanan Liga
Super dan Piala FA. Oleh itu, bagi
saya, mungkin FAS berminat un
tuk berkongsi ketelusan pengu
rusan kewangan mereka dengan
penyokong dan menjelaskan ba
gaimana perbelanjaan persatu
an diuruskan," katanya
Mengulas lanjut penamatan

kontrak bekas pengendali The
Red Giants, Zainal Abidin Has
san, Amirudin menegaskan tin
dakan diambil selepas mengam
bil kira prestasi semasa Selangor
ketika itu yang merudum dan
presiden merasakan bahawa pa
sukan mesti diselamatkan.
"Menjadi tanggungjawab dan

kecekapan seorang setiausaha
agung (Rosman Ibrahim) yang
berwibawa membuat tindakan
susulan di atas pengumuman
presiden hatta melalui laman
sosial sekalipun.

"Namun, Rosman tidak ber
usaha untuk menasihati pre
siden, malah umum mengeta
hui apa yang berlaku pada me
syuarat Exco FAS pada Ogos
yang sepatutnya membincang
kan halhal berbangkit seperti
ini," katanya.
BH Sukan sebelum ini mela

porkan FAS tetap mendesak Mo
hamed Azmin serta Amirudin
supaya bertanggungjawab me
langsaikan tunggakan gaji pe
main dan pegawai pasukan bagi
November 2016 meskipun sudah
tidak lagi mahu bersama per
satuan bola sepak negeri itu.
Rosman dalam satu kenyata

an medianya semalam mene
gaskan keputusan mereka yang
tidak mahu terbabit dengan pe
ngurusan FAS seharusnya tidak
dijadikan alasan untuk mereka
lari daripada tanggungjawab da
lam menunaikan apa yang su
dah dijanjikan termasuklah
pembayaran bonus mara ke fi
nal Piala Malaysia 2016.

Oleh Syafiq Aznan
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KRISIS FAS

Wang penjualan pemain
bukan untuk bayar hutang
© Setiausaha Agung Persatuan Bola Sepak Selangor (FAS), Rosman Mohd Ibrahim
menjelaskan sejumlah RM2 juta yang diperoleh hasil daripada penjualan Ahmad Hazwan
Bakri dan R Gopinathan kepada johor Darul Ta'zim (JDT) hanya akan digunakan
^ntuk operasi pasukan bagi musim ini, bukan untuk membayargaji pemain
yang sepatutnya dibuat oleh kerajaan negeri ms.46

Rosman tempelak Amirudin
© 'Wang RM2
juta hasil
jualan dua
tonggak
bukan untuk
bayar gaji
pemain dan
pegawai'
Oleh Syed Riduan Ahmad
smriduan@bh.com.my
H Kuala Lumpur

Persatuan Bola Sepak Se
langor (FAS) hanya me
nerima RM13.8 juta da

ripada RM20 juta bajet yang
diluluskan kerajaan negeri un
tuk kegunaan pengurusan ba
gi mengharungi Liga Malaysia
(liga M) musim lalu bermula
Disember 2015 hingga Novem
ber 2016.
Peruntukan itu diterima se

hingga Julai tahun lalu yang
digunakan untuk membayar
gaji, Kumpulan Wang Simpa
nan Pekeija (KWSP), Lembaga
Hasil Dalam Negeri (LHDN) dan
Socso semua pasukan (Liga
Super, Piala Presiden, Piala Be

lia, skuad wanita dan kakita
ngan FAS.
Setiausaha Agung FAS, Ros

man Mohd Ibrahim berkata, ba
ki bajet sebanyak RM6.2 juta lagi
disalurkan terus kerajaan ne
geri kepada Majlis Sukan Negeri
Selangor (MSNS) yang diguna
kan untuk membayar gaji pe
main liga Super manakala bagi
peruntukan tambahan seba
nyak RM3 juta, disalurkan ke
pada Akademi Merah Kuning.
Sehubungan itu, Rosman ber

kata, sejumlah RM2 juta yang
diperoleh hasil daripada penjua
lan Ahmad Hazwan Bakri dan R
Gopinathan ke Johor Darul
Ta'zim (JDT) hanya akan digu
nakan untuk operasi pasukan
bagi musim ini, bukan untuk
membayar hutang yang sepatut

nya dibuat oleh kerajaan negeri

Batfet musim 2016
"Oleh kerana bajet yang di
janjikan adalah untuk musim
2016, kerajaan negeri perlu
bertanggungjawab melangsai
kan sebarang janji (yang di
buat pengurus pasukan) dan
bayaran kepada pemain se
hingga November 2016.
"Kami juga sudah memak

lumkan kepada pemain yang
FAS akan bertanggungjawab di
atas gaji serta kebajikan mereka
bermxila Disember 2016 hingga
November 2017  sebelum pa
sukan diswastakan sepenuhnya
pada tahun 2018," katanya se
malam.
Rosman berkata demikian se

bagai mengulas laporan menge

nai Amirudin menyifatkan
langkah FAS menggunakan sen
timen tidak membayar gaji dan
bonus pemain sebagai tindakan
kurang bijak kerana persatuan
negeri itu memiliki wang yang
mencukupi untuk menyelesai
kannya.
Menerusi satu kenyataan me

dianya semalam, Amirudin ber
kata 'kantung' persatuan itu
mempunyai lebih kurang
RM2.5 juta selepas menjual be
berapa pemain bintangnya ke
pada negeri dan kelab bola se
pak lain. ,
Mengulas lanjut Rosman ber

harap, dana RM3 juta yang di
janjikan untuk Akademi Merah
Kuning masih ada kerana se
panjang setahun lalu, tidak ada
apaapa perkembangan berke
naan akademi itu.
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RM20 juta
peruntukan kerajaan
Selangor kepada FAS
musim 2016

RM2 juta

hasil jualan pemain
bintang diperoleh FAS
pada 2016
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Terusberhalah
Bekas pengurus Selangor, Amirudin Shari (kiri) dan Setiausaha Agung Persatuan Bola Sepak Selangor (FAS), Rosman Mohd Ibrahim terus berbalah dalam soal tunggakan gaji
pemairt The Red Giants Ms.46

Headline Wang penjualan pemain bukan untuk bayar hutang
MediaTitle Berita Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Sukan Circulation 125,514
Page No 46,48 Readership 947,000
Language Malay ArticleSize 783 cm²
Journalist Syed Riduan Ahmad AdValue RM 26,991
Frequency Daily PR Value RM 80,972



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia Super League) 3 0 RM 0
Football Of Selangor Association (Football Of Selangor Association) 3 0 RM 0
Inland Revenue Board of Malaysia (Inland Revenue Board) 2 0 RM 0
Kumpulan Wang Simpanan Pekerja (KWSP) (Kumpulan Wang 1 0 RM 0
Selangor State Government (Selangor State Government) 1 0 RM 0
Social Security Organisation (SOCSO) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Jamal tawar
diri jadi
Presiden FAS
Sabak Bernam: Ketua Gerakan Baju Me
rah, Datuk Seri Jamal Md Yunos (gambar)
akan menghantar surat secara rasmi me
nyatakan hasrat menerajui Persatuan Bola
Sepak Selangor (FAS), minggu ini.

Jamal yang juga Ketua Umno Bahagian
Sungai Besar berkata, sekiranya terpilih me
ngetuai FAS, beliau akan memastikan se
mua tunggakan gaji pemain dapat dise
lesaikan dalam tempoh dua minggu, sebagai
langkah pertamanya selepas memegang ja
watan.

"Jika diberi mandat, dalam tempoh 14
hari saya dilantik, segala hutanghutang ini
akan diselesaikan dan kita akan susun lang
kah kedua iaitu pelan kewangan FAS untuk
jangka masa pendek dan panjang," kata
nya.

Bayaran tunggakan penting
Beliau berkata, bayaran tunggakan itu
amat penting bagi memastikan moral se
mua pemain dan mereka yang terbabit
dalam FAS mendapat pembelaan yang se
wajarnya.
"Jika duit banyak sekali pun, tetapi kalau

pengurusan tidak bagus, itu pun tidak men
datangkan apaapa manfaat dalam kema
juan sukan bola sepak.
"Bagaimana kita nak dapat duit? Tak

mungkin saya akan keluarkan duit milik
peribadi beijutajuta ringgit, tetapi atas ke
bijaksanaan pengurusan.
"Apa yang paling mustahaknya, kita tidak

mahu menghampakan seluruh peminat bo
la sepak di negeri ini," katanya.

Selangor setamding JDT
Pada masa sama, katanya, beliau juga
mahu melihat Selangor setanding dengan
pasukan bola sepak Johor Darul Ta'zim
(JDT).
"Saya bukan nak menyamakan Selangor

dengan JDT, tetapi kita mestilah melihat ke
arah itu. Kalau Johor boleh membangunkan
sukan bola sepak ini sehingga menarik per
hatian seluruh rakyat dan anakanak muda
di Johor, apa kurangnya Selangor yang mem
punyai tradisi sejaralmya yang tersendiri,"
katanya.

Oleh Mohd Shukor Amin

Headline Jamal tawar diri jadi Presiden FAS
MediaTitle Berita Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Sukan Circulation 125,514
Page No 46 Readership 947,000
Language Malay ArticleSize 178 cm²
Journalist N/A AdValue RM 6,112
Frequency Daily PR Value RM 18,336



Headline Jamal tawar diri jadi Presiden FAS
MediaTitle Berita Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Sukan Circulation 125,514
Page No 46 Readership 947,000
Language Malay ArticleSize 178 cm²
Journalist N/A AdValue RM 6,112
Frequency Daily PR Value RM 18,336



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Football Of Selangor Association (Football Of Selangor Association) 1 0 RM 0
Pilihan Raya Negeri Selangor (Pilihan Raya Kecil) 1 0 RM 0
UMNO (UMNO) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Setuiu Pantai Remis jadi pantai awam
KUALA SELANGOR 

Saranan untuk menjadikan
PantM Remis sebagai pantai
awam disambut baik oleh
Ahli Parlimen Kuala Selangor,
Datuk Seri Dr Irmohizam

Ibrahim yang berhasrat
melihat kawasan itu dapat
membangun sebagai pusat
pelancongan.

Menurutnya, kawasan
itu perlu diwartakan sebagai
pantai awam kerana antara
Iokasi pantai yang lebih de
kat dengan ibu kota dan ti
dak perlu mengeluarkan kos
tinggi untuk ke situ.

"Dalam proses merancak
kan agropelancongan di dae
rah ini, sudah tiba masanya
kerajaan negeri mewartakan
kawasan pantai yang meri
jadi pusat pelancongan se
pertimana disarankan Majlis
Daerah Kuala Selangor. .

"Bahkan saya juga me
nyarankan supaya kerajaan
negeri dapat mewartakan ka

wasan kelipkelip di perair
an Selangor sebagai kawasan
warisan negara supaya tidak
terjejas dek kemajuan pem
bangunan pesat pada masa 
akan datang," katanya.

Beliau berkata demiki
an pada sidang media se
lepas merasmikan Program
Kembali ke Sekolah melibat
kan 200 penerima yang juga

anak penduduk Parlimen
Kuala Selangor.

Katanya, keunikan flora
dan fauna yang ada di dae
rah ini perlu dijaga sebaik
nya kerana ia mampu me
narik lebih ramai pelancong
asing khususnya dan Korea
dan Jepun ke negara ini.
Irmohizam yang

juga Pengerusi Lembaga

Kemajuan Ikan Malaysia
(LKIM)beikata, industriper
ikanandi daerah ini juga ber
potensi tinggi dengan hasil
laut cukup membanggakan.

"Padahematsaya, sudah
tiba masanya kerajaan negeri
mewartakan pulau di perair
an daerah ini sebagai pusat
tumpuan kaki pancing dan
rekreasi," katanya.

Irmohizam (belakang, tiga klri) merakam gambar kenangan bersama penerima sumbangan Program
Kembali ke Sekolah Parlimen Kuala Selangor.

Headline Setuju Pantai Remis jadi pantai awam
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 41 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 174 cm²
Journalist N/A AdValue RM 2,968
Frequency Daily PR Value RM 8,904



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Lembaga Kemajuan Ikan Malaysia (LKIM) (Lembaga Kemajuan Ikan 2 0 RM 0
Majlis Daerah Kuala Selangor (Majlis Daerah Kuala Selangor) 1 0 RM 0
Parliament of Malaysia (Parliament) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Asnaf kena usaha ubah taraf hidup

Sebahaglan tetamu yang hadlr sempena Program Tautan Mahabbah 125 Daeiah Kuala Langat yang
diadakan pada malam tahun baharu dl Pejabat Zakat Daerah Kuala Langat

2017, kami (LZS) akan terus
berusaha membangunkan
asnaf terutama memberi fo

kus kepada penerima yang
produktiE

"Kitajugabakal memberi
fokus kepada asnafyanglebih
lima tahunmenjadi penerima
zakat untuk menilai kemba
li kedudukan ekonomi dan
keperluan asasi mereka. Kita
mahu mereka membangun
kan ekonomi untuklebih ber
daya saing," katanya.

Beliau berkata demikian

kepadaSinarHarian sempena
Program Tautan Mahabbah
LZS Daerah Kuala Langat
bagi meraikan mereka yang

BANTING  Lembaga Zakat
Selangor (LZS) Cawangan
Kuala Langat menyarankan
semua penerima bantuan te
rus berikhtiar dan berusaha

keluar daripada masalah,
lebih bersyukur serta dekat
kepada ALLAH SWT supaya
tidak terlalu beigantung ke
pada bantuan sematamata.
Pada masa sama,

Pengurus Operasi Daerah,
Mohd Shukri Hushin ber
terima kasih kepada pem
bayar zakat kerana memberi
kepercayaan kepada LZS dan
berharap mereka dapat me
neruskan komitmen.

"Untuk perancangan

terlibat dalam usaha dak
wah serta menyantuni asnaf
sepanjang2016.
Mohd Shukri me

maklumkan, untuk 2017,
pihaknya akan lebih proaktif
dalam pembangunan asnaf
denganmengadakankolabo
rasi bersama pelbagai agensi
di sekitar daerah ini.

Pada program berkena
an LZS turut meraikan pe
mimpin masyarakat ter
masidc Orang Besar Daerah,
wakil rakyat, ketua kam
pung, nazir masjid dan peng
huluyang bertungkus lumus
membantu perjalanan agih
an zakat

Headline Asnaf kena usaha ubah taraf hidup
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 40 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 182 cm²
Journalist N/A AdValue RM 3,105
Frequency Daily PR Value RM 9,314



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Lembaga Zakat Selangor (Lembaga Zakat Selangor (LZS)) 6 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



'Walkabout' dengar aduan rakyat
BANGI  Program Walkabout
di Taman Kajang Raya baru
baru ini membuka peluang
pemimpin meluangkan
masa mendengar bebera
pa isu dibangkitkan oleh

masyarakat
Adun Bangi, Shafie Ngah

berkata, beliau sedia maklum
mengenai beberapa masa
lah disuarakan, antaranya
projek pembetungan yang

mengganggu lalu lintas dan
kenderaan terbiar sekitar ka
wasankediaman.

"Penduduk turut raem
bangkitkan isu tiga lot ru
mah yang dirobohkan <lan
ditumbuhi semak serta isu

pokok parasit besar tum
buh di atas rumah terbiar,"
katanya.

Turut hadir, Ahli Majlis
Perbandaran Kajang (MPKj),
Hamsatulazura Hamzah ser

ta Penguat Kuasa MPKj dan
Jabatan Kawalan Bangunan
MPKj.

Tambahnya, tujuan pro
gram diadakan adalah un
tuk mempertingkatkan per
khidmatan agensi betkaitan
kepadamasyarakatdanadu
an penduduk disaluikan te
rns kepada agensi berkaitan
untuk tindakan lanjutShafie (dua kanan) menerangkan sesuatu kepada penduduk.

Headline Walkabout dengar aduan rakyat
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 39 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 125 cm²
Journalist N/A AdValue RM 2,132
Frequency Daily PR Value RM 6,397



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Majlis Perbandaran Kajang (Majlis Perbandaran Kajang (MPKJ)) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



MBPJ terima tetamu dari Bandung
SUNGAIBULOH Bagi mengerat
kan hubungan dua hala yang ter
jalin, seramai 12 delegasi Kota
Bandung berkunjung dan melaku
kan lawatan kerja ke Pejabat Daerah
Tanah Petaling.

Peserta program pertukar
an lawatan bersempena program
Bandar Berkembar di antara Kota
Bandung dan Majlis Bandaraya
Petaling Jaya (MBPJ) itu teidiri da
ripada Kacamatan (penghulu) dan
Lurah (ketua kampung) yang di
ketuai Bapak Agus Mulyadi.

Pegawai Daerah Petaling, Datuk
Misri Idris, beikata, rombongan di
beri taklimat mengenai kemajuan
dan pembangunan infrastruktur
yang telah dan sedang dilaksana
kan di daerah Petaling.

"Kami mengalualukan lawatan

ini demi mengeratkan hubungan
dua hala yang sedia terjalin.

"Di samping bertukartukar
pandangan, program ini juga ber
jaya merapatkan lagi hubungan per
sahabatan antara keduadua bandar
serta kakitangannya," katanya.

Beliau berkata, peserta di
bawa melawat ke Kampung Bukit
Cherakah yang dianugerahkan
sebagai Johan Kampung Tradisi
Terbaik Daerah Petaling 2016.

"Peserta juga dibawa ke pun
cak tertinggi kampung dikenali se
bagai sebagai Bukit Ramliyang ber
ketinggian lebih kurang 500 kaki
daripada paras laut

"Di situ peserta dapat me
nikmati panorama pemandangan
Laut Selat Melaka dan Pelabuhan

Klang,"katanya.

ss.

I.

Delegasi dan kaidtangan Pe|abat Daerah Petaling merafcam kenangan ketika
lawatan sempena program Bandar Beikembardl antara Kota Bandung dan MMBPi.

Headline MBPJ terima tetamu dari Bandung
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 38 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 159 cm²
Journalist N/A AdValue RM 2,712
Frequency Daily PR Value RM 8,137



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Majlis Bandaraya Petaling Jaya (MBPJ) (Majlis Bandaraya Petaling 4 0 RM 0
Pejabat Daerah Tanah Klang (Pejabat Daerah Tanah Klang) 1 0 RM 0
Pejabat Daerah Tanah Petaling (Pejabat Daerah Tanah Petaling) 6 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Indeksjenayah menurun

tempoh samata
hunlahl. 

Ketua Polis
Daerah Sufaang Jaya, Asisten Komisioner
Mohammad Ariin Sadari berkata, beilaku
pengurangan sebanyak 166 irideks jenayah
dal^ tempoh tereebut
. Menurutnya, pihaknyamemberi tumpu

an terhadap aktiviti pencegahan jenayah
yangberkesan.

"Initermasukbekerjasamadenganpihak
berkuasa tempatan(PBT) bagi menangani
kes jenayah teimasukpeijudian," katanya.

Beliausebeiurnitube]kata,selainmen
jalankantugasankepertuanmelayanikes
jenayah indeks setiaphari, pihaknyaturut

Headline Indeks jenayah menurun
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 38 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 76 cm²
Journalist N/A AdValue RM 1,296
Frequency Daily PR Value RM 3,889



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Pihak Berkuasa Tempatan (PBT) (Pihak Berkuasa Tempatan (PBT)) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Pas sedia hadapi
cabaran politik

ISKANDAR

Parti itu tidak gentar berdepan sesiapa sahaja
MOHD FAHHI ISMAIL

SHAH ALAM  Pas bersedia

untuk berdepan dengan apa
sahaja kemungkinan situasi
landskap politik baharuyang
akan berlaku selepas ini.

PesUruhjaya Pas Negeri
Selangor, Datuk Iskandar
Abdul Samad berkata, sama
ada dua atau tiga penjuru,
jentera pilihan raya Pas telah
bersedia untuk menghadapi
apa sahaja kemungkinan.

"lika ada persetujuan un
tuk dua penjuru, Pas boleh
menghormatinya Jika tidak
ada persetujuan dan akan
berlaku free for all (bebas un

tuk semua).
"Pas bersedia untuk me

nerokai kawasan baharu,"
katanya.

Iskandar bericata, jente

ra Pas juga berupaya dikerah
bagi menghadapi segala ke
mungkinan tersebut

"Samasama kita me
nanggungakibatnya. Ramiti
dakadamasalahjikaAmanah
hendak bertanding di kerusi
kerusiyang dimenangi Pas.

"Ia adalah hak mereka da
lam sebuah negara demokra
si," katanya.

Beliau juga mengalualu
kanAmanahbertandingme
lawan Pas jika parti itu benar
benar hendak gantikan Pas.

"Jangan pula menyuruh
parti lain berlawan dengan
Pas kerana tidak berani ber
hadapan dengan Pas. Kami
tunggu," tegasnya.

Headline Pas sedia hadapi cabaran politik
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 36 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 161 cm²
Journalist N/A AdValue RM 2,746
Frequency Daily PR Value RM 8,238



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
_MMonly (_MMonly) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Jamal serius mahu terajui FAS
SABAKBERNAM  KetuaGerakan
Baju Merah, Datuk Seri Jamal
Md Yunos yang menawarkan
diri sebagai presiden Bola Sepak
Selangor (FAS) akan menghantar
surat secara rasmi kepada badan
bola sepak itu beihubung hasrat
nya menerajui FAS dalam minggu
ini.

Jamal berkata, tawarannyaun
tuk memegang jawatan presiden
FAS itu serius dan beliau akan me
nulis surat kepada persatuan itu
dalam waktu terdekat

"Perkara (perjumpaan) ini
akan dimaklumkan setelah saya
berbincang dengan rakanrakan
saya yang lain," katanya kepada
SinarHarian.

Jamal yang juga Ketua Umno
Bahagian Sungai Besar beikata,
sekiranya terpilih mengetuai FAS,
langkah pertama akan dilakukan
nya adalah memastikan semua
tunggakan gaji pemain dapat di

selesaikan da
lam tempoh dua
minggu.

"Jika diberi
mandat, dalam
tempoh 14 hari
saya dilantik, se
gala hutanghu
tang ini akan di
selesaikan dan
kita akan susun
langkah kedua
iaitu pelan ke
wangan FAS un
tuk jangka masa
pendek dan panjang," katanya.

Beliau berkata, bayaran
tunggakan itu amat penting bagi
memastikan moral semua pe
main dan mereka yang terlibat
dalan FAS mendapat pembelaan
yangsewajamya.

Jamal menjelaskan, soal ke
wangan diletak nombor dua, se
baliknyakebijaksanaanpengurus

an dan tampuk
kepimpinan ter
utama presiden
dalam menanangi
isuisu yang ber
bangkit adalah le
bih penting.

"Kalau duit

banyaksekalipun,
tetapi kalau peng
unisan tidak ba
gus, itu pun tidak
mendatangkan
apaapa manfaat

dalam kemajuan su
kan bola sepak.

"Bagaimana kita nak dapat
duit?. Tak mungkin saya akan
keluarkan duit peribadi berjuta
juta, tetapi di atas kebijaksanaan
pengurusan.

"Apa yang paling mustahak
nya, kitatidakmahumenghampa
kanseluruhpeminat bola sepak di
negeri ini," katanya.

Selain itu, katanya, jika ber
peluang memegang jawatan ter
tinggi dalam badan bola sepakitu,
Jamal juga inginmelihat Selangor
setanding dengan pasukan bola
sepak Johor Darul Takzim (JDT).

"Saya bukan nak menyama
kan Selangor dengan JDT, tetapi
kita mestilah melihat ke arah itu.
Kalau Johor boleh membangun
kansukan bola sepak ini sehingga
menarik perhatian seluruh rakyat
dan anakanakmudadi Johor, apa
kurangnya Selangor" katanya.

Ditanya berapa suntikan dana
yang mampu dijanjikannya jika
beliau dipilih sebagai presiden ba
haru FAS, Jamal beikata, perkara
itu masih dalam penilaiannya.

"Saya takpastilagisebab tidak
tahu sejauh mana hutang yang
tertunggak, tetapi yang pastinya
kita akan menyelesaikan gaji pe
main dan pegawai pasukan yang
masih tertunggak," katanya.

Headline Jamal serius mahu terajui FAS
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 35 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 200 cm²
Journalist N/A AdValue RM 3,412
Frequency Daily PR Value RM 10,236



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Pilihan Raya Negeri Selangor (Pilihan Raya Kecil) 1 0 RM 0
UMNO (UMNO) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



'Tengku Amir Shah sama macam TMJ1
PUCHONG  Kelab Penyokong
Anak Selangor (ASFC), ber
anggapan Raja Muda Selangor
(RMS), Tengku Amir Shah Sultan
Sharafuddin Idris Shah paling la
yak menerajui pengurusan FAS.

Ia susulan jawatan presi
den FASyang kosong berikutan
peletakan jawatan, Datuk Serf
Mohamed Azmin All.

Piesiden ASFC, Mohd Faizal

Wahid bericata,pihaknyamemberi
sokongan penuh sekiranya RMS
mengambil alih FAS dan meng
uruskan persatuan berkenaan.

Mohd Faizal yang juga
PresidenPenajaGabungan Kelab
Penyokong Selangor beikata, RMS
diibaratkan sama seperti Tengku
Mahkota Johor, Tunku Ismail
Sultan Ibrahim yang lebih priha
tinkepadarakyat

"Kami sokong RMS ambil alih
FAS, tapi tak pastilah sama ada
baginda berminat atau tak. Raja
Muda sama macamTMJlebihpri
hatin lagilagi dalam sukan tola
sepak," katanya.

Mohd Faizal ketika diminta
mengulas berhubung kenyata
an Ketua Gerakan Baju Merah,
Datuk Sen Jamal Md Yunos yang
menawarkan diri sebagai presiden

FAS meminta individu berkenaan
tidak mengambil kesempatan ter
hadap apayangberiaku.

Katanya, sukan tola sepak di
negeri ini tidak harus dipolitikkan
sesiapapun termasuk individu
yang didakwa sering kali dilapor
kan membuat provokasi.

"Bagisaya Jamal taklayak,kita
kenal dia sebab selalubuatprovo
kasi," katanya.

Headline Tengku Amir Shah sama macam TMJ1
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 35 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 100 cm²
Journalist N/A AdValue RM 1,706
Frequency Daily PR Value RM 5,117



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Istana Selangor (Istana Selangor) 1 0 RM 0
Istana Selangor (Raja Muda Selangor) 3 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Mendaulatkan bola
sepak Selangor
AMPANGPemudaAmanah Selangor
turut mencadangkan agar Raja Muda
Selangor, Tengku Amir Shah Sultan
SharifEuddin Idris Shah menjadi pe
nyelesai KEPADA konflik dalaman
pasukan the Red Gaints.

Pengarah Biro Sukan dan
Kebudayaannya, Abdul HadiKanisber
kata, pihaknya percaya dengan kredi
biliti Raja Muda Selangor boleh me
nyelesaikan masalah yang dihadapi
pihak pengurusan FAS.

"Selayaknya Raja Muda Selangor
diangkat menjadi Presiden FAS yang
baharubagimeneruskankecemeriang
an pasukan bola sepak Selangor disam
ping menyelesaikan isuisu yang ber
bangkit," katanya.

Abdul Hadi beikata, pihaknya me
lihat masalah pengurusanFASseb^ai
satuyangserius.

"Pasukan the Red Gaints amat
mantap dan telah memenangi 33 kali
Piala Malaysia. Kejayaan yang dimiliki
oleh pasukan bola sepak negeri ini
adalah hasil dari pengurusan pasuk
an yang baikdanmenghasilkankomit
men pasukan yang mantap.

"Masalah pengurusan FASdi saat
ini perlukan satu solusi terbaik khusus
bagimengekalkanprestasiyangcemer
lang," katanya.

Beliau berkata, apabila Presiden
FAS Datuk Serf Mohamed Azmin
Ali meletakkan jawatan maka ia me
nyerlahkan lagi bahawa FAS mem
punyai masalah dalaman yang perlu
diselesaikan.

Headline Mendaulatkan bola sepak Selangor
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 35 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 81 cm²
Journalist N/A AdValue RM 1,382
Frequency Daily PR Value RM 4,146



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia Cup) 1 0 RM 0
Istana Selangor (Raja Muda Selangor) 4 0 RM 0
Menteri Besar Selangor (Menteri Besar Selangor) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Raja Muda Selangor paling layak
Penganalisis sukan berpendapatTengku Amir Shah adalah calon terbaik untuk dilantik sebagai Presideri FAS
SHAH ALAM  Tiada masa
lah untuk manamana ahli
politik menyertai atau ber
tanding dalam jawat
an tertinggi sukan
khususnya indu
stri bola sepak da
lam negaraini.

Penganalisis sukan tanah
air, Rizal Hashim berkata, pa
ling utama individuitu mesti
lah mempunyai elemen pro 
fesional yang tinggi dan boleh
membawa dana diperlukan
dalam persatuan yang di
terajuikelak

"Di Malaysia, kita tak da
pat lari dan tradisi orang po
litik masuk dalam bidang
sukan seperti yang berla
ku kepada beberapa negeri
lain.

"Semuanya masih di

cengkam naungan politik
dan yang jadi isunya ada
lah politik yang melampau

dalam persatu
an. la tidak kiralah
sama ada daripada

orang biasa atau orang
yang memang bergiat ak

tif dalam politik," katanya di
minta mengulas kenyataan
Pengerusi Gabungan NGO
Malaysia, Datuk Seri Jamal
Md Yunos menawaikan diri
untuk menduduki kerusi

Presiden Persatuan Bola
Sepak Selangor (FAS).

Rizal secara peribadi
berpandangan, FAS mesti
lah ditadbir urus oleh se
seorang yang neutral dan
memiliki profesional tinggi
dalam bidangbolasepakser
ta ada ada kepakaran dalam

pemasaran dan boleh cari
tajaan.

"Pada saya Jamal tak wa
jar untuk bertanding sebagai
Presiden FAS. Adalah lebih
baik dari FAS sendiri ataupun
dalam pemimpin dalam ke
rajaan negeri.

"Saya berpendapat, Raja
Muda Selangor, Tengku Aijiir
Sultan Sharafuddin Idris Shah
lebih secocok untuk berada
di kerusi Presiden FAS se

pertimana dibuktikan oleh
kerabat negeri lain seperti
Tunku Mahkota Johor, Tunku

Ismail Sultan Ibrahim yang
beijaya dengan Johor Darul
Ta'zim serta Sultan Nazrin
Shah yang pernah menerajui
hekikepersadaduniasatuke
tika dahulu," katanya.

Beliau menambah, ke
upayaantokoh politik, Tan Sri
Annuar Musa semasa men

jadi Presiden Persatuan Bola

Sepak Kelantan (Kafa) juga ti
dak boleh dinafikan.

"Beliau dapat tarik bajet
dan cemerlang memimpin
Kafa walaupun di Kelantan,
Annuar adalah pembangkang
tetapi dapat bersamasama
pihak kerajaan negeri me
majukan persatuan beikena
an," katanya

Sementara itu, seorang
lagi penganalisis bola se
pak tempatan, Ismadi Abdul
Manap pula berpendapat
Jamal tidak perlu bertanding
tetapi jika ahli gabungan FAS
bersetuju, tidak menjadi
masalah.

"Persoalannya sedang
kan Menteri Besar yang ber
pengaruhbesar dalam politik
juga tidak berupaya merubah
FAS inikan pula Jamal yang
langsung tidak mempunyai
jawatan besar selain ketua
bahagian.

"Raja Muda Selangor ca
lon paling sesuai. Tetapi se
kiranya Tengku Amir enggan,
adalah lebih baik FAS mencari
presiden dalam kalangan in
dividu dalam sektorkorporat,
yang mampu merubah pen
tadbiran FAS ke arah peng
korporatan dan penswasta
an," katanya.

RIZAL ISMADI

Headline Raja Muda Selangor paling layak
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 35 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 264 cm²
Journalist N/A AdValue RM 4,503
Frequency Daily PR Value RM 13,509



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Football Of Selangor Association (Football Of Selangor Association) 1 0 RM 0
Istana Selangor (Istana Selangor) 1 0 RM 0
Istana Selangor (Raja Muda Selangor) 4 0 RM 0
Menteri Besar Selangor (Menteri Besar Selangor) 4 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Usah politikkan isu,
MPK bela mangsa
HARLIA ZAKAKIA

KLANG  Majlis Perbandaran
Hang (MPK) hanyamengam
bil pendekatan 'terpulang
kepada mereka,' terhadap
pihak yang cuba
mempolitikkan kejadian
letupan bunga api sempena
sambutan ambang Tahun
Baharu 2017, kelmarin.

Setiausaha MPK, Adi
FaizalAhmadTarmiziberkata,
matlamat MPK hanya ingin
memastikan kebajikan
mangsamangsa terbela dan
diberi rawatan susulan jika
memeriukan.

"Terpulangkepadapihak
pihak berkepentingan atau
tidak kerana ia mungkin
pendapat masingmasing.

"Tapi bagi MPK, kami
ambil penuh tanggungjawab
ke atas mangsa terlibat dan
akan pastikan masamasa
akandatangpeikarainiakan
ambil tindakan sewajarnya,"
katanya.

Dalam masa sama, pi
haknya juga enggan mengulas
tentang dakwaan Ketua Polis
Daerah Klang Selatan, Asisten
Komisioner Alzafny Ahmad
bahawaMPKtidakmemohon
sebarangpermitbagi pertun
jukan bunga api ketika sam
butan ambanglkhunBaham
2017 di sini, kelmarin.

"Saya tak boleh nak ko
men kerana ia masih dalam

siasatan. Biar polis sendiri
buat siasatan dan kita akan

lihatapakeputusannyananti,"

katanya selepas mengadakan
lawatan ke rumah mangsa
mangsa terlibaL

Dalam lawatan tersebut,
MPK turut menghulurkan
bantuan wang tunai dan
tawaran rawatan susulan di
klinik dan hospital kerajaan.

"Ini merupakan lawatan
pertama ke rumah mangsa
untuk melihat sendiri tahap
kecederaan mereka di
samping menyampaikan
sumbangan.

"Selain wang tunai,
mangsa juga ditawarkan rawa
tan susulan klinik MPK,
hospital kerajaan atau mana
mana klinik jika memeriukan
dan kemukakan kepada
pihak majlis kerana kos

terbabit kita akan tanggung
sepenuhnya," katanya.

Katanya, lawatan tersebut
sekali gus menjelaskan tiada
mangsa yang mengalami
kecederaan serius seperti
yang dilaporkan sesetengah
media, kitacubanakdapatkan
keadaan sebenamya

"Kalau sampai ada lapo
ran tak boleh makan, tu tak
benar. Ikutkan, kejadian
sebegini pernah menda
tangkan kecederaan lebih
serius hingga ada yang parah
dan meninggal dunia tapi
syukiir ia tidak berlaku.

"Semua dalam keadaan
teikawal (ketika kejadian)dan
kami ambil tindakan drastik
dengan menghantar semua

mangsa ke hospital
berdekatan. Semua dirawat
sebagai pesakit luar sahaja"
katanya. ,

Pihaknya juga tidak dapat
mengesahkan sama ada
pertunjukan bunga api ketika
sambutan ambang Tahun
Baharu akan diteruskan atau
tidak pada masa hadapan.

"Masa akan datang tak
pasti akan adakan acara
bunga api lagi atau tidak Tapi
sambutannya tetap akan
diteruskan seperti biasa cuma
pengisian program mungkin
akan diubah dan berbeza

"Mungkin lebih ilmiah,
akademik dan hiburan selain

bunga api," katanya kepada
media.

./

' T
*

Adi (dua darl kanan), bertanya khabar kepada salah seorang mangsa, Muhamad Fartd Mohd Radzl, 17,
semalam.

Headline Usah politikkan isu, MPK bela mangsa
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 8 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 325 cm²
Journalist MARLIA ZAKARIA AdValue RM 5,544
Frequency Daily PR Value RM 16,632



GIST(ENGLISH)

N/A



Mangsa insiden ucap terima kasih atas keprihatinan MPK tampil hulur bantuan
KLANG  Mangsamangsa yang
terlibat dalamkejadianletupan bunga
api di sini, kelmarin terharu atas
keprihatinan Majlis Perbandaran
Klang (MPK) datang melawat dan
bertanyakhabar.

Fareed Bustamam, 27, yang cedera
di tangan berkata, walau pun terpaksa
melalui detik mencemaskan, namun
terubat atas tanggungjawab MPK
selakupenganjur

"Saya terharu apabila MPKambil
berat dan bertanggungjawab terhadap
kebajikan saya dan anakanak,"

katanya yang turut menceritakan
detikdetik cemas ketika kejadian.

Katanya, dia yang berada pada
jarak300meter dan tempat kejadian,

terkejut apabila bunga api yang
dibakar kali kedua meletup berkali
kali lalu menghampirinya dan
keluarga.

"Saya datang berlima dengan anak
dan isteri. Bunga api pertama okey
tapi yang kedua, meletup dalam 10
kali. Masuk kali ke11, bunga api tu
datang kat saya. Rasa macam perang,
semua lari selamatkan diri dan

menjeritjerit
"Saya sempatelak dan terpelanting

ke belakang, terus meletup. Kelam
kabut saya cari anakanak Anak kedua
saya cedera di kaki manakala seorang
lagi cedera sikit Anak nombor tiga
diam mungkin terkejut," katanya.

MuhamadFaridMohdRadzi, 17,
berkata, dia tidak menyangka bunga

api kedua meletup dengan kuat dari
aiahbawah.

Dia yang memakai seluar jeans
danberstokingmengalamikecederaan
di kaki apabila serpihan bunga api
membakar sebahagian seluarnya.

"Masa tu saya datang dengan
sepupu naik motor. Hbatiba bunga
api kedua tu meletupletup dengan
kuat dari arah bawah ke arah
penonton. Jeans yang saya pakai
terbakar di kaki dan saya cuba
padamkan guna tangan.

"Mujur kena kaki, bukan tangan.
Dah padam, saya selamatkan diri
denganmeniarappadabentenguntuk
elakkan serpihan bunga api,"katanya
yang turut berasa terharu apabila
pasukan MPK datang menziarah.

Headline Mangsa insiden ucap terima kasih atas keprihatinan MPK tampil hulur bantuan
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 8 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 141 cm²
Journalist N/A AdValue RM 2,405
Frequency Daily PR Value RM 7,215



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Majlis Perbandaran Klang (MPK) (Majlis Perbandaran Klang (MPK)) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



MPK dipanggil beri keterangan
SHAH ALAM  Pengarah Jabatan Korporat dan
Kemasyarakatan Majlis Perbandaran Klang (MPK),
ZaireezalAhmadZainuddinsemalamdipangploleh
PolisDaerah Klang Selatanuntukdiambflketerangan
bagi membantu siasatan insiden Fiesta Gegar Klang
yangmengakibatkanl4orangcedera.

Yang Dipertua MPK, DalukMohamadYasidBidin
berkata, beliau sebaliknya tidak dipanggil untuk
memberikenyataanbuatmasaini.

"MPK sedang menjalankah siasatan dalaman
letupanbunga api dan mengumpul dokumentasi
yang berkaitan semasa acara serta maklumat
prosedun

"Kaimakansemakba$mengetahmunsurunsur
kecuaian, apakah tindakan periu diambil, apakah
langkahlangkah untukmengelakkan ini pada masa
depan dan prosedur yang MPK ada untuk
memperbaikinya.

"Sayajuga tidak mahu mengulas lanjut Biariah
pasukan dalaman menjalankah tugas untuk
membuktikan kejadianitu.

''Sayaharapsiasatanakanberal<hirderigansecepat
mungkm,"katanya.

Headline MPK dipanggil beri keterangan
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Black/white
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 8 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 71 cm²
Journalist N/A AdValue RM 699
Frequency Daily PR Value RM 2,097



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Majlis Perbandaran Klang (MPK) (Majlis Perbandaran Klang (MPK)) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



Kerajaan negeri arah siasatan
telus, jang^n sembunyi punca
SHAH ALAM  Kerajaan negeri akan melihat secara
serius mengenai insiden letupan bunga api yang
mengakibatkan 14 individu tercedera semasa sambutan
ambangtahunbarudiKompleksSukanPandamaran,
SabtuMu.

Exco Kerajaan Tempatan, PemutihanKilangHaiam
danPembangunanKampungBaharu, EanYongHian
Wah berkata, Majlis Perbandaran Klang (MPK)
diarahkanmenjalankan siasatan dalamandengancara
yangtelus.

"MPK perlu menentukan punca atau pihak
bertanggungjawabyang menyebabkan kemalangan
iniberiaku. Kmjaannegeritidakakanmenyembunyikan
sebarang kecuaian dan akan mengenakan tindakan
disiplin atau undangundang ke atas mereka yang
didapati perlu bertanggungjawab atas kesilapan ini,"
. katanya.

Beliau yang juga Adun Sen Kembangan beikata,
arahan juga diberikan kepada semua pihak beikuasa
tempatan (PBT) Selangor supaya melantikpenganjur
yang teriatih dan perlumemenuhisyaratpihakberkuasa
yang beikaitan semasa persembahan mercun bunga
apidiadakan.

Headline Kerajaan negeri arah siasatan telus, jangan sembunyi punca
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Black/white
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 8 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 74 cm²
Journalist N/A AdValue RM 729
Frequency Daily PR Value RM 2,186



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Majlis Perbandaran Klang (MPK) (Majlis Perbandaran Klang (MPK)) 1 0 RM 0
Pihak Berkuasa Tempatan (PBT) (Pihak Berkuasa Tempatan (PBT)) 1 0 RM 0
Pihak Berkuasa Tempatan Selangor (Pihak Berkuasa Tempatan 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



35

Raja Muda
Selangor

lebih layak
di kerusi Presiden
FAS seperti
dibuktikan oleh
TMJ."  RlZ3 HdSllit I

Penganalisis sukan daii kelab penyokong Selangor
berpenclapatTengku Amir Shah calon paling layak terajui FAS

m MUDfl
CALON

MK flf Mi SelangorTLuDnlu
m If Kfl V flMILIIUHITI

Headline RAJA MUDA CALON TERBAIK
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Nasional Circulation 279,000
Page No 1 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 458 cm²
Journalist N/A AdValue RM 7,812
Frequency Daily PR Value RM 23,436



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
_MMonly (_MMonly) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



menggunakaHBpi pemain di media cetak ySmTbertL^aaine«^alfl^tupRtsepsib^)avvabdcas P»|n°*iT — Azmin Ali seb;i#aillclak

"^al^tahuii,kiiajaannegaime2iiberflaafiperuntul«^^
tahur^kepadaFASsekaligusmembenmaknawangJiasi

jualan dan perpindahan pemain
serta jualan Oket penting iaitu dua
^iiawananakhirPialaMalaysia2015

| dan 2016 tidak pernahdiusik dan
f tidak mengambil kira kutipan tiket
W aksi Liga Super dan Piala FA.
^ "Mungkin FAS berminat untuk

betioongsi ketelusan pengurusan
kewanganmerekadenganpenyokong
dan menjelaskan bagaimana

 perbelanjaan persatuan diuruskan.
JllulliHl "Justeru, menggunakan sentimen
tidak bayar gaji dan bonus serta pampasan adalah satu
tindakan kurang bijak di saat sepatutnya FAS memiliki
keupayaan kewangan untuk menyelesaikannya," ujarnya

Media semalam melaporkan FAS mendesakMohamed
Azmin serta Amirudin supaya bertanggungjawab
melangsaikantunggakangajipemaindanpegawai The Red
Giants bagi November 2016 meskipun sudah tidak lagi
bersama persatuan itu.

— ;—o—— *

Laporan Slnar Harlan semalam.

Amirudin Shari menegaskan
Persatuan Bola Sepak Selangor (FAS) perlu

menyelesaikan isu tunggakan gaji November serta bonus
kejayaan iayakke final HalaMalaysia2016
diterima pemain.

Amiruddin berkata, ini kerana
badan induk itu berkemampiian
membayar gaji dan bonus pemain
selepas menjual beberapa pemain

"Dalam pengetahuan saya, FAS
mempunyai lebih kurang RM2.5 juta
selepas menjual beberapa pemain
kepada negeri dan kelab bola sepak

"Ini jika dikira pada tahun 2016
adalah bermula dengan penjualan Mohd Azrif Nasrulhaq
diikuti Ahmad Hazwan Bakri dan R Gopinathan ke Johor
DarulTa'zim (JDT) dan tidaktermasuk penjualan Shahrom
Kalam dan Mohd HafizKamal kepada Perak.

"Semua mereka masih lagi mempunyai baki kontrak
ketika berhijrah. Persoalannya ke mana peiginya wang
beikenaan?" katanya dalam siaran media, semalam.

Dalam masasama, Amiruddin turut menyelar strategi

Headline Mana duit FAS
MediaTitle Sinar Harian
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Sukan Circulation 279,000
Page No 56 Readership 837,000
Language Malay ArticleSize 313 cm²
Journalist Noor Hafiza Che Abdullah AdValue RM 5,339
Frequency Daily PR Value RM 16,017



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
EXCO Selangor (YB Amirudin bin Shari) 1 0 RM 0
Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia FA Cup) 3 0 RM 0
Football Association Of Malaysia (FAM) (Malaysia Super League) 1 0 RM 0
Football Of Selangor Association (Football Of Selangor Association) 1 0 RM 0
Menteri Besar Selangor (Menteri Besar Selangor) 1 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A
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Ibarat berada di medan perang  Mangsa
KLANG 2 Jan.  Suasananja ibarat
medan perang dengan semua
orang bertempiaran menyelamat
kan diri. Ada yang menjerit mem
inta tolong dan ada yang terpin
gapinga menangis ketakvtan.
Begitulah pengalamai ngeri

yang dialami seorang mangsa
tragedi pertunjukan bungi api Fi
esta Gegar Klang 2016, fluham
mad Farid Muhammad Ridzi, 18,
yang tercedera di bahagim betis
kanan akibat terkena jercikan
bunga api sehingga menyibabkan
seluar yang dipakainya iU terba
kar dan mengambil masakiraki
ra 10 saat untuk dipadamian.
Muhammad Farid berlata, dia

bersama ibu saudara se'ta dua
lagi sepupunya tiba di Kimpleks
Sukan Pandamaran kirakra n.45
malam untuk melihat bmga api
sempena sambutan tahur baharu
dan berada kirakira 10 meter dar
ipada garisan kuning yang dilet
akkan oleh penganjur ketika bun
ga api itu mula dibakar.
Katanya, temba

kan pertama bunga api
menghasilkan bunga
api yang cantik namun
seperti ada sesuatu
yang tidak kena apa
bila percikan bunga api

yang kedua tidak naik
ke udara tetapi mulai
condong di bahagian
bawah sebelum terkena
pengunjung.
"Semua lari menyelamatkan

diri dan ada yang menjerit mem
inta tolong serta menangis. Saya
ketika itu terus terduduk apabila
terkena percikan api dan menia
rap bagi mengelak terkena per
cikan api yang tidak hentihenti
itu," katanya.

Dalam kejadian kirakira 12.05
tengah malam semalam itu, tu
juh lelaki, tiga wanita serta dua
kanakkanak masingmasing lela
ki dan perempuan cedera terkena

percikan bunga api.
Sementara itu,

bapa kepada dua be
radik pelajar Sekolah
Kebangsaan (SK)
Telok Gadong yang
menjadi mangsa in
siden itu, Mohd. Fa
reed Mustamam, 37,
berkata, keduadua
anaknya melecur
malah dia sendiri
cedera di bahagian

kaki kerana terjatuh ketika ingin
menyelamatkan diri dan anak
anaknya.
Kanakkanak itu, Muhamad

Adib Fakri Mohd Fareed, 10, dan
Muhamad Fareez Adam, 12, juga
meluahkan kekecewaan kerana
tidak berpeluang memulakan sesi
persekolahan esok kerana mele
cur di bahagian kaki dan pung
gung.
Ketua Jabatan Siasatan Je

nayah Selangor, Senior Asisten
Komisioner Fadzil Ahmat pula
berkata, pihaknya telah mengam
bil keterangan wakil Majlis Per
bandaran Klang (MPK) bagi mem
bantu siasatan.

"Kita telah membuka satu ker
tas siasatan mengenai insiden
tersebut di bawah Seksyen 8 Akta
Bahan Letupan 1957 kerana mem
buat atau memiliki bahan letupan.
"Setakat ini, kita sedang men

gumpul bukti dari mana pihak
penganjur memperoleh bahan
letupan tersebut dan enam saksi
kejadian turut diambil keteran
gan bagi membantu siasatan po
lis," katanya.
Dalam pada itu, kerajaan neg

eri Selangor menegaskan semua
pihak berkuasa tempatan (PBT)
perlu melantik penganjur terla
tih selain mematuhi syarat pihak
berkuasa sekiranya mahu men
gadakan sebarang program meli
batkan pertunjukan bunga api di
negeri ini pada masa depan.
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Ji
1

MOHD. FAREED MUSTAMAM (kiri) menceritakan detik cemas bunga api meletup
pada malam sambutan Tahun Baharu 2017 kepada Setiausaha Majlis Perbandaran
Klang. Adi Faizal Ahmad Tarmizi di Klang, semalam.
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FAS jawab dakwaan bekas pengurus, isu dana

Jual pemain untuk 2017
Oleh FADHILULIZMELISHAK
sukan@utusan.com.my

■ KUALA LUMPUR 2 JAN.

PERSATUAN Bola Sepak Se
langor (FAS) hari ini men
jelaskan, penjualan empat

bintang mereka iaitu Ahmad
Hazwan Bakri, R. Gopinathan,
Shahrom Kalam dan Mohd. Hafiz
Kamal adalah sebahagian daripa
da perancangan Red Giants bagi
menghadapi musim 2017.
Setiausaha Agungnya, Rosman

Mohd. Ibrahim menegaskan, ha
sil penjualan tersebut tiada kena
mengena dengan pembayaran
gaji (bulan November) atau bonus

yang masih gagal dilunaskan Se
langor kepada pemainnya kerana
bayaran yang sepatutnya dibuat
adalah sebahagian daripada pe
runtukan musim 2016.
Rosman turut mendakwa, kera

jaan negeri Selangor hanya mem
bayar gaji pemain Liga Super dan
enggan menguruskan wang Kum
pulan Wang Simpanan Pekerja
(KWSP), Lembaga Hasil Dalam
Negeri (LHDN) serta Pertubuhan
Keselamatan Sosial (Perkeso).
FAS katanya mengeluarkan

duit sendiri untuk membayar
gaji pemain Piala Presiden, Piala
Belia dan kakitangan persatuan
termasuk caruman KWSP, LHDN
dan Perkeso.

"Semua pemain iitu kita jual
sebab kita memerlulsan duit un
tuk menampung perbelanjaan
bagi menghadapi sai

ngan musim depan.
"Kerajaan negeri

telah meluluskan ba
jet RM20 juta untuk
FAS bagi musim 2016
iaitu dari Disember
2015 hingga November
2016 berserta RM3 juta
untuk Akademi Merai
Kuning (AMK).

"Bagaimanapun seSngga Julai,
kerajaan negeri hanya jenyalurkan
RM13.8 juta kepada FAS untuk
membayar gaji, mencrum KWSP,
LHDN dan Perkeso utuk semua

pasukan daripada Liga Super, Piala
Presiden, Piala Belia, bola sepak
wanita dan kakitangan FAS.

' "Masih ada baki
RM6.2 juta yang tidak
diberikan dan FAS
sendiri pun tidak tahu
menahu ke mana
pergmya wang tersebut.

"Bermula Ogos, dana
disalurkan terus kepada
MSN (Majlis Sukan Ne
geri) Selangor, namun
hanya untuk membayar

gaji pemain Liga Super dan mereka
enggan membuat caruman KWSP
serta LHDN. FAS juga tidak tahu be
rapa jumlah wang yang diberikan
kepada MSN Selangor.

"Jadi, gaji Piala Presiden, Piala
Belia dan kakitangan FAS ber
serta caruman KWSP dan Perkeso

untuk pasukan Liga Super, Piala
Presiden, Piala Belia serta staf
persatuan dibayar oleh FAS dari
pada baki sumber kewangan yang
ada pada persatuan.
"FAS juga perlu membayar

pampasan kepada Robert Corn
thwaite (pemain import) yang
khidmatnya ditamatkan lebih
awal kerana Selangor mahu
membawa masuk Ugo Ukah," ka
tanya kepada Utusan Malaysia.
Tambah Rosman, kerajaan ne

geri harus bertanggungjawab ter
hadap pasukan Selangor sehingga
November 2016 seperti yang dijan
jikan, namun sehingga kini masih
belum membayar gaji pemain un
tuk bulan November tahun lalu.
"FAS telah maklumkan kepada

pemain bahawa mulai Disember
2016 hingga November 2017 FAS
akan bertanggungjawab atas gaji
dan kebajikan pemain sebelum
penswastaan pasukan sepenuhnya
pada 2018.

"Gaji pemain pada bulan Disem
ber sudah pun dibayar sepenuhnya
oleh FAS," katanya lagi
Ahmad Hazwan dan Gopina

than meninggalkan Selangor un
tuk menyertai Johor Darul Ta'zim
(JDT) musim depan, manakala
Shahrom Kalam serta Mohd.
Hafiz Kamal berhijrah ke Perak.
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FAS ada dana bayar
gaji, bonus Amirudin
KUALA LUMPUR 2 Jan.  Bekas
pengurus Selangor, Amirudin
Shari mendedahkan Persatu
an Bola Sepak Selangor (FAS)
mampu menyelesaikan bonus
dan gaji pemain tanpa perlu
mengharapkan bantuan daripa
da kerajaan negeri memandang
kan pemain yang dijual oleh Se
langor masih mempunyai baki
kontrak.
Amirudin dalam satu kenya

taan berkata, FAS dilihat sen
tiasa berusaha untuk menafikan
bahawa mereka gagal mengurus
tadbir persatuan dengan baik
sebaliknya berterusan memain
kan isu gaji dan bonus pemain.
"Dalam pengetahuan saya,

FAS mempunyai lebih kurang
RM 2.5 juta selepas menjual be
berapa pemain kepada negeri
dan kelab bola sepak lain.

"Ini jika dikira pada 2016 ada
lah bermula dengan penjualan
Mohd Azrif Nasrulhaq (Badrul
Hisham) diikuti Ahmad Hazwan
Bakri dan juga R. Gopinathan ke
JDT (Johor Darul Ta'zim).
"Ini tidak termasuk pen

jualan Shahrom Kalam dan
Mohd. Hafiz Kamal ke pasukan
Perak. Kesemua mereka masih
lagi mempunyai baki kontrak
ketika berhijrah. Persoalan
nya ke mana perginya wang

tersebut?,"katanya dalam satu
kenyataan di sini hari ini.
Dalam pada itu, Amirudin

memberitahu, kerajaan negeri
setiap tahun memberi peruntu
kan kepada FAS.
Malah katanya, wang hasil

jualan serta perpindahan pe
main dan jualan tiket dua per
lawanan akhir Piala Malaysia
iaitu pada 2016 dan 2015 tidak
pernah diusik, tidak termasuk
kutipan jualan tiket perlawanan
Liga Super dan Piala FA.
Amirudin turut mengakui,

ketika ini pelbagai pihak cuba
mewujudkan persepsi negatif
terhadap Presiden FAS, Datuk
Seri Mohamed Azmin Ali de
ngan membuat kenyataan di
media dan dia mencabar FAS
untuk bersikap telus dalam
membentangkan hasil penjua
lan pemain dan kutipan tiket
kepada umum.

"Saya sedar strategi meng
gunakan desakan pemain di
media cetak adalah bertujuan

mewujudkan persepsi bahawa
Azmin presiden yang tidak ber
tanggungjawab.
"Tetapi bersediakah FAS tel

us kepada kerajaan negeri dan
rakyat dengan membentangkan
hasil jualan pemain dan kutipan
tiket sepanjang 2015 serta 2016,

malah pada masa masih meng
gunakan peruntukan dana dari
kerajaan negeri?,"katanya lagi.
Mengulas mengenai peme

catan bekas pengendali Red
Giants, Zainal Abidin Hassan,
Amirudin berkata, keputusan
itu dibuat selepas mengambil
kira prestasi semasa Selangor
pada waktu itu berada di tahap
kurang memberangsangkan.
"Menjadi tanggungjawab se

orang Setiausaha Agung mem
buat tindakan susulan atas
pengumuman presiden hatta
melalui laman sosial sekalipun.
"Rosman Mohd. Ibrahim

(setiausaha FAS) tidak, berusa
ha menasihati presiden, malah
umum mengetahui apa yang
berlaku dalam mesyuarat Exco
pada Ogos yang sepatutnya
membincangkan halhal ber
bangkit seperti ini.
"Menggunakan sentimen

tidak bayar gaji dan bonus serta
pampasan adalah satu tindakan
kurang bijak di saat sepatutnya
persatuan memiliki keupayaan
kewangan untuk menyelesai
kannya.
"Mungkin FAS berminat un

tuk berkongsi ketelusan pe
ngurusan kewangan mereka
dengan penyokong dan menje
laskan bagaimana perbelanjaan
persatuan diuruskan," katanya.

.1

AMIRUDIN SHARI
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Jamal tawar diri jadi Presiden FAS
SABAK BERN AM 2 Jan.  Pengerusi
Gabungan NGO Malaysia, Datuk
Seri Jamal Md. Yunos benarbe
nar serius dengan hasrat mena
warkan diri sebagai Presiden Per
satuan Bola Sepak Selangor (FAS)
apabila mengumumkan akan
menghantar surat secara rasmi
kepada pengurusan persatuan
itu, minggu ini.
Ketika ditemui di sini, Jamal

memberitahu, beliau akan me
ngadakan perbincangan dengan
rakanrakannya terlebih dahulu
sebelum surat rasmi berkenaan
dihantar kepada FAS selain mem
beri jaminan akan menyelesaikan
isu tunggakan gaji pemain den
gan segera sekiranya dilantik se
bagai Presiden.
"Sekiranya terpilih menera

jui FAS, langkah per
tama akan dilakukan
adalah memastikan
semua tunggakan gaji
pemain dapat disele
saikan dalam tempoh
dua minggu.
"Saya akan pasti

kan segala hutanghu
tang (tunggakan) ini
akan diselesaikan.
"Selain itu saya

akan membuat pe
nyusunan semula kedudukan

kewangan FAS melibatkan jangka
masa pendek dan jangka masa
panjang," katanya.
Menurut Jamal lagi, isu gaji pe

main dan peruntiikan kewangan
FAS dilihat sebagai isu penting
bagi memastikan moral semua

pemain dan mereka
yang terlibat dalam
FAS mendapat pembe
laan yang sewajarnya.
Malah untuk me

mastikan pembangu
nan pemain dan FAS
dapat ditingkatkan, be
liau menyifatkan kebi
jaksanaan pengurusan
serta kepimpinan yang
baik merupakan kunci
utama dalam menjaya

kanusahaitu.
"Kalau duit banyak sekali pun

tetapi kalau pengurusan tidak ba
gus, ia tidak mendatangkan apa
apa manfaat dalam kemajuan su
kan bola sepak di Selangor.
"Apa yang paling mustahak

nya, kita tidak mahu mengham
pakan seluruh peminat bola
sepak di negeri ini," katanya
yang menyifatkan kemampuan
FAS mampu menyaingi pasukan
bola sepak Johor Darul Ta'zim
(JDT).

Pada 30 disember lalu, Men
teri Besar, Datuk Seri Mohamed
Azmin Ali mengumumkan mele
tak jawatan sebagai Presiden FAS
kerana tidak sehaluan dengan ba
risan kepimpinan persatuan bola
sepak itu.
Peletakan jawatan Azmin itu

turut disifatkan sebagai akur de
ngan desakan pelbagai pihak
yang mahukan beliau meninggal
kan FAS kerana gagal menyelesai
kan isu tunggakan gaji dan bonus
pemain sebagaimana didakwa di
janjikannya sebelum ini.

Headline Jamal tawar diri jadi Presiden FAS
MediaTitle Utusan Malaysia
Date 03 Jan 2017 Color Full Color
Section Sukan Circulation 171,663
Page No 27 Readership 563,000
Language Malay ArticleSize 165 cm²
Journalist N/A AdValue RM 3,291
Frequency Daily PR Value RM 9,873



VALUATOR

Company(Brand) Mention Tone ROI
Football Of Selangor Association (Football Of Selangor Association) 1 0 RM 0
Menteri Besar Selangor (Menteri Besar Selangor) 3 0 RM 0

GIST(ENGLISH)

N/A



'FAS ada lebih dana
■ Amirudin dakwa wang hasil penjualan pemain bintang
mampu selesaikan masalah tunggakan gaji dan bonus

Firdaus Hashim
firdaushashim@hmetro.com.my
Kuala Lumpur

AS (Persatuan
" Ba Bolasepak Sola

mm ngor) boleh gu
nakan duit penjualan pe
main untuk selesaikan

tunggakan gaji pemain se
karang," demikian jawapan
bekas pengurus Red Giants,
Amirudin Shari (gambar)
yang tidak akan mencam
puri urusan pentadbiran FAS
termasuklah mengenai
tunggakan gaji bulan No
vember dan bonus yang di
tagih barisan pemain musim
lalu.

Jelas Amirudin, selepas
badan induk bola sepak ne
geri itu menjual beberapa
pemain utama biarpun ma
sih memiliki kontrak semu

sim yang akan hanya ber 
akhir penghujung musim
ini, beliau merasakan FAS
terlebih mampu untuk me
nyelesaikan masalah itu da
ripada menuding jari kepada
kerajaan negeri.
Katanya lagi, persatuan itu

dilihat sengaja memainkan
sentimen tunggakan sambil
beliau menanyakan kembali
ke manakah perginya duit
hasil jualan pemain bertaraf
bintang itu selain hasil jualan
tiket sepanjang musim lalu
termasuk aksi final

Piala Malaysia.
Untuk rekod, FAS sudah

menjual beberapa tonggak
utama seperti Ahmad Ha
zwan Bakri dan Gopinathan
yang menyertai skuad Johor
Darul Ta'zim (Johor DT) ma
nakala ketua pasukan Shah
rom Abd Kalam serta Hafiz
Kamal pula memilih pasu
kan Perak musim depan.
"Dalam pengetahuan sa

ya, FAS mempunyai lebih
kurang RM2.5 juta selepas
menjual beberapa pemain
kepada negeri dan kelab bola
sepak lain.
"Ini jika dikira pada ta

hun 2016 adalah bermula

dengan penjualan Mohd
Azrif Nasrulhaq diikuti
Hazwan, Gopinathan ke
Johor DT dan tidak ter
masuk penjualan Shahrom
dan Hafiz ke pasukan Pe
rak.
"Kesemua mereka masih

lagi mempunyai baki kon
trak ketika berhijrah. Per
soalannya ke mana perginya
wang itu.
"Malah, saban tahun Ke

rajaan Negeri Selangor
memberikan peruntukan
tahunan kepada FAS. Ini ber
makna wang hasil jualan
dan perpindahan pemain
serta jualan tiket penting ia
itu dua perlawanan akhir
Piala Malaysia 2015 dan 2016
tidak pernah diusik.
"Ini belum diambil kira

kutipan tiket perlawanan Li
ga Super dan Piala FA.
Mungkin FAS berminat
untuk berkongsi kete
lusan pengurusan ke
wangan mereka de
ngan penyokong dan

menjelaskan
bagaimana per
belanjaan per
satuan diurus

kan," katanya
menerusi kenya
taan media, se
malam.

Sebelum

ini, Arena Metro melaporkan
keluhan pemain Merah Ku
ning yang mengakui selling
ga kini masih belum me
nerima bayaran gaji bagi bu
lan November dan bonus di

atas kejayaan melangkah ke
pentas final Piala Malaysia
pada 30 Oktober lalu.
Malah, tindakan berdiam

diri pengurusan pasukan
musim lalu nyata membi
ngungkan

pemain yang kemudiannya
membuat aduan kepada
Persatuan Pemain Profesio

nal Malaysia (PFAM) bagi
menuntut keadilan mereka.
PFAM menerusi Ketua Pe

gawai Eksekutifnya, Izham
Ismail mendedahkan baha
wa pihaknya tidak" ter
agakagak untuk membawa
perkara berkenaan kepada

pengetahuan Jawatankuasa
Statut Persatuan Bolasepak
Malaysia (FAM) sekiranya
isu itu terus berlanjutan.
Mengulas lanjut mengenai

isu penamatan kontrak be
kas pengendali Selangor Zai
nal Abidin Hassan, Amirudin
menegaskan tindakan di
ambil selepas mengambil
kira prestasi semasa Sela
ngor ketika itu yang me
rudum dan Presiden me
rasakan bahawa pasu
kan mesti diselamat
kan.

"Menjadi tang
\ gungjawab dan ke

cekapan seorang
Setiausaha

Agung yang
berwibawa

\ membuat
tindakan
susulan
di atas

pengumuman Presiden biar
pun melalui laman sosial.
"Namun, Rosman Ibrahim

tidak berusaha untuk me
nasihati Presiden malah
umum mengetahui apa yang
berlaku pada Mesyuarat
Exco pada Ogos yang se
patutnya membincangkan
halhal berbangkit seperti
ini," katanya.

> >Nilai hasil jualan beberapa pemain
bintang Selangor ke pasukan lainRM2.5i
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> oekas pengurus Kea wants, Ainiruain
Shari enggan campur tangan dengan urusan

pentadbiran Persatuan Bolasepak Selangor (FAS)
^ termasuk isu tunggakan gaji dan bonus apabila

mendakwa ia sepatutnya boleh diselesaikan
dengan wang hasil jualan pemain.
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Peluang
rebut
posisi
utama

Rodty Fadly
sukan@hmetro.com.my

Kuala lumpmr Pcmaii"
muda Selangor, Adam Noi
Azlin berharap penghijra
han tiga tonggak, Hazwan
Bakri, Nazmi Faiz Mansoi
dan R Gopinathan ke Johoi
Darul Ta'zim (Johor DT)
akan membuka peluang ke
padanya untuk menem

patkan dlri dalam ke
^uiama Th^

han tiga pemair
itu memang satu
kehilangan besai
kepada Selangoi
namun ia mem

bukaruangkepa
da saya sen a pe
main muda lain
untuk merebul
tempat dalam
 skuad utama.

W^m 9 "Sebagai pe
main, sudah tentu
setiap tahun saya
mahu melihat pe
ningkatan dalam
karier. Oleh itu, ji
ka tahun pertama
bersama Sela
ngor musim

lalu, saya sekadar menjadi

pemain simpanan, sasaran
2017 adalah menjadi pemain
utama.

"Dengan ketiadaan Ha
zwan, Nazmi dan Gopi, saya
bertekad untuk merebut sa 
lah satu tempat dalam ke
sebelasan utama di posisi
serangan. Bagi saya, peluang
terbaik ini tidak pa'tut di
sia siakan," kata Adam.
Begitu pun pemain yang

berasal dari Klang itu me
ngakui kedudukan dalam
kesebelasan belum terjamin
sekali pun tanpa tiga tong
gak berkenaan sebaliknya
dia tetap perlu bekerja ke
ras.

"Kehadiran semula Aflq
Azmi serta beberapa pe
main dari skuad Piia Pre
siden tetap menjadi saingan
kepada saya. Apatah lagi bila ^
ia disertai oleh penyerang
import kelak.
"Oleh itu, saya tidak boleh

mengambil mudah malah
perlu bekerja lebih keras
dalam latihan kerana juru
latih hanya. akan memilih
yang terbaik tanpa mengira
status," ujarnya.
Adam juga menganggap

misi memburu slot dalam
kesebelasan utama Selangor
musim ini sangat penting
bagi mengukuhkan peluang
tersenarai dalam skuad Pro 
iek Sukan SEA serta Piala
\FC B22, bimbingan Frank
Bernhardt.

"Lebih kerap saya beraksi
intuk Selangor lebih bagus
kerana saya perlu sentiasa

bermain dalam pertandi
ngan kompetitif bagi me
ningkatkan prestasi. Ia se
kali gus memudahkan ju
rulatih (Bernhardt) menilai
kemampuan saya," kata
Adam.
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sayabertekad
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Isu permit masih dalam siasatan

"Saya tak boleh nak
ulas kerana ia masih dalam
siasatan," kata Setiausaha
Majlis Perbandaran Klang
(MPK) Adi Faizal Ahmad
Tarmizi mengenai ketiadaan
permohonan permit bagi
pertunjukan bunga api pada
program Fiesta GEGAR Klang
2016 di Kompleks Sukan
Pandamaran di sini, tengah
malam Sabtu lalu.
Beliau berkata, ketika ini

pihaknya menyerahkan ke
pada polis untuk menjalan
kan siasatan berhubung ke
jadian itu.
"Biar polis buat siasatan

dan kita akan lihat apa ke
putusannya nanti," katanya.
Adi Faizal ditemui ketika

mengadakan lawatan ke ru
mah beberapa mangsa ke
jadian terbabit, semalam.
Beliau bersama beberapa

wakil dan pegawai MPK me
ngadakan kunjungan di

Kampung Sungai Udang,
Pandamaran Jaya dan Klang
Villa dekat sini.

Sementara itu, Adi Faizal
berkata, pihaknya menghu
lurkan bantuan wang tunai
selain tawaran rawatan susu
lan kepada mangsa kejadian.
Menurutnya, ia membuk

tikan MPK bertanggungja
wab apabila melihat sendiri
tahap kecederaan dialami
mangsa.
"Ini lawatan pertama kami

ke rumah mangsa untuk
melihat sendiri tahap kece
deraan yang dialami serta
menyampaikan sumbangan.
"Mangsa turut ditawarkan

rawatan susulan di klinik

MPK, hospital kerajaan atau
mana mana klinik jika me
merlukan dan kemukakan
kepada kami kos terbabit dan
MPK tanggung sepenuhnya,"
katanya.
Dalam insiden jam 12 te

ngah malam itu, 14 pengun
jung cedera membabitkan 10
dewasa dan empat ka
nakkanak.
Mereka dirawat sebagai

pesakit luar di Hospital
Tengku Ampuan Rahimah
(HTAR) Klang.
Ketua Polis Daerah Klang

Selatan Asisten Komisioner
Alzafny Ahmad menyatakan
penganjur bagi pertunjukan
bunga api itu tidak memo
hon permit penganjuran da7
ripada pihaknya.
Sementara itu, mangsa,

Mohd Fareed Bustamam, 27,
dari Kampvmg Sungai Udang
berkata, dia terharu dengan
sumbangan dihulurkan MPK
namun pada masa sama ber
harap, kejadian itu tidak ber
ulang.
Dia berharap, langkah ke

selamatan akan diperketat
kan termasuk mereka yang

berpengalaman diambil ke
tika mengendalikan program
seperti itu.
"Ketika kejadian, dua anak

turut cedera di tangan dan
kaki. Saya pula cedera di ta
ngan akibat terkena percikan
bunga api.
"Saya bersama isteri dan

tiga anak berusaha melari

kan diri dalam keadaan ke
lam kabut. Saya puji tinda
kan pihak berkuasa yang
memberi rawatan segera ke
pada kami sekeluarga dan

mangsa lain sejurus kejadi
an," katanya.
Bagi Muhammad Farid

Mohd Radzi, 17, dia bersyu
kur kerana hanya cedera di
kaki.

"Percikan bunga api itu
mengenai seluar saya me
nyebabkannya koyak," ka
tanya.
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ADI Faizal (tiga dari kiri) melawat dan menyampakan sumbangan salah seorang mangsa bunga api.
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Amirudin meminta FAS beri penjelasan kepada para penyokong

Ke mana duit hasil jual pemain?
Oleh MUHD. ARDIE PUTRA SUHAIMI

PERSATUAN BolaSepak
Selangor (FAS) diminta
menjelaskan ke mana

hilangnya duit hasil peng
hijrahan barisan pemain bin
tang skuad Gergasi Merah
sejak tahun 2016 kepada para
penyokongnya bagi mengelakkan ber
lakunya ketirisan susulan badan induk
itu masih mengharapkan dana kerajaan
negeri untuk mengharungi kempen
Liga Malaysia musim depan.
Sebagai rekod, FAS sebelum ini telah

memohon penjelasan daripada presi
dennya, Datuk Seri Mohamed Azmin Ali
dan bekas pengurus pasukan Selangor,
Amirudin Shari berhubung kemelut yang
melanda persatuan itu khususnya meli
batkan tunggakan gaji dan bonus barisan
pemain Selangor musim lepas.
Namun, Amirudin dalam satu kenya

taan kelmarin menjelaskan, sentimen
tersebut tidak sepatutnya ditimbulkan

kerana difahamkan FAS
mempunyai dana sekurang
kurangnya RM2.5 juta selepas

i mendapat wang tebusan kon
trak daripada lima pemain
utamanya musim lepas.
"Pada pengetahuan saya,

FAS mempunyai lebih kurang
RM2.5 juta selepas menjual

beberapa pemain kepada pasukan lain
iaitu Mohd. Azrif Nasrulhaq, diikuti Ah
mad Hazwan Bakri dan juga R. Gopina

than ke Johor Darul Takzim (JDT).
"Jumlah tersebut tidak termasuk pen

jualan Shahrom Kalam dan Mohd. Hafiz
Kamal ke pasukan Perak. Kesemua mere
ka masih lagi mempunyai baki kontrak
ketika berhijrah ke pasukan lain dan per
soalan saya ke mana perginya wang terse
but?" kata Amarudin.
Mengulas lanjut, Amirudin turut

menganggap telah membuat keputusan ■
yang tepat untuk menamatkan kontrak
bekas ketua jurulatih Selangor, Zainal
Abidin Hassan pada Ogos lepas ber

dasarkan prestasi semasa dan arahan
presidennya yang menuntut supaya pe
rubahan mesti dilakukan segera.
"Ia menjadi tanggungjawab Setiausaha

Agung (Rosman Mohd. Ibrahim) yang
berwibawa membuat tindakan susulan

atas pengumuman presiden walaupun
arahan tersebut hanya disebarkan mela
lui laman sosial," katanya.
Jelas Amirudin lagi, strategi meng

gunakari pemain untuk mengeluarkan
kenyataan media yang menuntut hak
gaji dan bonus mereka adalah bertujuan
untuk mewujudkan persepsi bahawa
Azmin mengabaikan tanggungjawab
nya sebagai Presiden FAS.
"Kerajaan negeri tidak pernah ber

henti memberikan dana dan peruntu
kan tahunan kepada FAS. Situasi
tersebut menyebabkan jualan tiket per
lawanan khususnya pentas final Piala
Malaysia pada edisi 2015 dan 2016 sepa

tutnya tidak berusik.
"Justeru, saya menuntut supaya FAS

berkongsi ketelusan pengurusan ke
wangan mereka dengan penyokong dan
menjelaskan bagaimana perbelanjaan
persatuan diuruskan setiap musim," ka
tanya yang pernah membantu pasukan
Selangor menamatkan badi 'Misi 33'
Piala Malaysia pada musim 2015.
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Polis masih siasat punca sebenar bunga api meletup atas tanah

Mangsa tidak dapat ke sekolah
Oleh AHMAD SHAHERMAN SHAMSURI

KLANG  Beberapa pela
jar yang juga mangsa in
siden percikan bunga api

pada sambutan Ambang
Tahun Baru 2017 di
Kompleks Sukan Pan
damaran di sini kelma
rin terpaksa melupakan
minggu pertama sesi
persekolahan tahun ini
akibat melecur.
Salah seorang mang

sa, Muhamad Adib
Fakri Mohd. Fa
reed, 10, pelajar
Tahun Empat Se
kolah Kebangsaan
(SK) Telok Gadong,
berkata, semua
kelengkapan perse
kolahannya telah
lengkap, namun
disebabkan tragedi
itu dia tidak bersa
ma rakanrakannya
bersekolah hari ini.
"Sedih kerana tak dapat se

kolah, kena duduk rumah lagi,
kaki sakit lagi. Barang sekolah

semua dah siap," katanya yang
melecur di kaki.
Adib ditemui selepas meneri

ma kunjungan Setiausaha Majlis
Perbandaran Klang (MPK), Adi

Faizal Ahmad Tarmizi di

rumahnya di Kampung
Delek di sini semalam.
Sementara itu, bapan

ya, Mohd. Fareed Mus
tamam, 37, yang turut
cedera dalam insiden
tersebut berharap ke
jadian sama tidak beru

lang pada sambu
tan akan datang.
Dalam kejadian

tersebut, turut ced
era ialah seorang
lagi anak Mohd.
Fareed, Muhamad
Fareez Adam, 12,
yang melecur di ba
hagian punggung.
Dia yang juga

pelajar Tahun
Enam SK Telok
Gadong terpaksa

melupakan minggu pertama sesi
persekolahan tahun ini.
Dalam pada itu, seorang ahli

keluarga mangsa letupan terse
but menggesa pihak berkuasa
segera membuat siasatan kera
na mereka juga ingin tahu punca
kejadian yang menyebabkan
bunga api itu meletup di atas
tanah.
"Kami enam sekeluarga berada

di antara barisan hadapan pe
ngunjung sewaktu bunga api itu
meletup lalu menuju ke arah kami
dan pengunjung lain," kata Mo
hamad Rafiq Ahmad Tarmizi, 19.

Dia berkata kejadian itu me
nyebabkan adiknya Nur Qaseh, 8,
terkena percikan api, nenek sau
daranya, Hanizah Abd Rashid,
48, cedera di kepala dan ibu sau
daranya, Diana Talaha, 31, pula
melecur di tangan dan paha.
"Pihak penganjur mem

beri kerjasama yang baik ke
pada kami sewaktu di hospital,
bagaimanapun kami masih ingin
tahu apakah punca bunga api itu
meletup di tanah," katanya.
Seramai 14 orang termasuk

kanakkanak dilapor cedera
dalam kejadian itu di padang
Kompleks Sukan Pandamaran.
Ketua Polis Daerah Klang

Selatan, Asisten Komisioner
Alzafny Ahmad berkata, pihak
nya sedang giat menjalankan
siasatan dari pelbagai sudut un
tuk merungkai punca sebenar
kejadian itu berlaku.
Kosmo! semalam melapor

kan Fiesta Gegar Klang anjuran
MPK sempena sambutan Am
bang Tahun Baru 2017 berakhir
dengan tragedi apabila 14 pen
gunjung termasuk empat kanak
kanak cedera terkena percikan
bunga api yang meletup di ka
wasan tanah rata sebelum sem
pat ke udara.
Ketika kejadian kirakira

15,000 pengunjung membanjiri
Kompleks Sukan Pandamaran,
di sini untuk menyaksikan per
tunjukan bunga api sempena
sambutan tersebut.
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ADIB melecur pada keduadua belah
kaki akibat terkena percikan bunga
api.

ADIB terpaksa melupakan minggu
pertama persekoiahan akibat cedera
dalam kejadian bunga api meletup di
atas tanah di Klang kelmarin.
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MPK director hauled up over fireworks mishap
By ALLISON LAI
newsdesk@thestar.com.my

KLANG: A Klang Municipal Council
(MPK) director has been called up for
questioning over the botched fire
works display at the Pandamaran
Sports Complex during the New Year
celebration.
MPK president Datuk Mohamad

Yasid Bidin said the council's social
department director Zaireezal Ahmad
Zainuddin went to the Pandamaran
police station on Sunday night to have
his statement taken.
"He was called because the depart

ment is the one in MPK that oversees
the organising of social activities that
involve the people.
"So far, he is the only staff member

who has been called up by the police,"
he said here yesterday.
Early on Sunday morning, 14 peo

ple  10 adults and four children 
were injured when they were hit by
fragments of fireworks which explod
ed on the ground.
The fireworks were among the

highlights of a threeday carnival,

Fiesta Gegar Klang 2016, from Dec 30
to ]an 1, organised by MPK
Mohamad Yasid, however, refused

to divulge further information on the
event management company that was
hired to organise the fiesta. He also
did not respond to claims that the per
mit for the fireworks was not filed.
"Let the police continue with their

investigation. We are also conducting
our own internal investigation to find
out what went wrong and decide our
next course of action.
"We are still collecting details and

reports for now, and the results will be
made known to all councillors and
also stakeholders in a meeting later,"
he added.
He said council officials, including

MPK secretary Adi Faizal Ahmad
Tarmizi, visited the victims at their
homes yesterday.
"We want to make sure that all med

ical needs of the victims are taken care
of," he added.
Selangor exco for local government

development Ean Yong Hian Wah said
the state government took the fire
works explosion incident seriously.

"The MPK has been instructed to
conduct a transparent internal investi
gation to determine the cause of the
accident or the party responsible.
"Disciplinary or legal action will be

taken against those found responsible
for the slipup," he said yesterday.
South Klang OCPD Asst Comm

Alzafny Ahmad said police were still
investigating the incident.
In another development, the Klang

MCA Youth chief Tee Hooi Ling took a
swipe at MPK for organising such a
largescale fireworks display without
a police permit.
"One would expect a local council to

be lawabiding and not breaking the
law, especially when dealing with fire
works," she said in a statement here
yesterday.
She said the Selangor state govern

ment owed Pandamaran residents
and those who attended the fiesta an
explanation.
"In the name of transparency, the

fireworks supplier and event organis
er must be . named, blacklisted and
even charged in court if they did not
comply with the law," she added.
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KLANG: A Klang Municipal Council (MPK) director has been called up for questioning over the botched
fireworks display at the Pandamaran Sports Complex during the New Year celebration. MPK president Datuk
Mohamad Yasid Bidin said the council's social department director Zaireezal Ahmad Zainuddin went to the
Pandamaran police station on Sunday night to have his statement taken.



Residents
burdened
by flooding
MBSA to widen drain inlets and ensure

contractors follow scheduled cleaning
The recent flood destroyed much of Ng's furniture.

When a drain outlet was opened
up for inspection, it was found to
be filled with sand and stones.
The affected residents hope

the council will rectify the prob
lem soon since the entire neigh
bourhood and the facilities had
already been handed over to Shah
Alam City Council (MBSA) last
year.
When contacted MBSA corpo

rate communications head
Shahrin Ahmad said the council's
Engineering Department officers
had already paid a visit to the
area.

"Based on their observation,
they have decided to widen the
drain inlets to enable rainwater to
flow more efficiently," he added.
The council's Public Cleansing

Department had also gone down
to the ground to check on the
cleanliness of the drains.
Shahrin said MBSA had instruct

ed its contractors to clean the
drains according to schedule.

He said the water only subsided
after the rain stopped.
The walls on his car porch

showed signs of flooding, with
black water marks evident and

the paint peeling off.
He said the drain opening along

the street was too small to cope
with the rush of water coming
downstream during a storm.
Setia Impian 7 Residents

Association committee member
Joyce Hu said some 54 houses
along Jalan Setia Impian U13/7D
also suffered the same fate.
She said it was odd that only

these two streets were affected by
floods even though there were
other neighbourhoods, including
Setia Impian 8, on lower ground.
Setia Impian 8 is located just

opposite these two streets.
However, they seem unaffected

By PRIYA MENON
priYa@thestar.com.my

WHEN Andy Ng, an IT manager,
moved out of floodridden Taman
Sentosa, Klang, he thought he had
left his watery woes behind.
To his dismay, his new home in

Setia Impian was also floodprone.
It has flooded more than six

times in the last one year since he
moved in.

Ng's house and three other units
located on the lower end of Jalan
Setia Impian U13/7H get flooded
each time it rains heavily.
Most of the time, the water only

comes up to his car porch, but the
last torrential rains forced water
into his home, destroying Ng's fur
niture and causing roughly
RM2,000 of damage.
"I moved out of Taman Sentosa

because I was fed up with the con
stant floods, but now I am again
plagued by the same problem "
said a frustrated Ng.
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When a drain outlet was opened up for inspection, it was found to be filled with sand and stones. The affected
residents hope the council will rectify the problem soon since the entire neighbourhood and the facilities had
already been handed over to Shah Alam City Council (MBSA) last year. When contacted MBSA corporate
communications head Shahrin Ahmad said the council's Engineering Department officers had already paid a
visit to the area.



More education
needed on ban
Posters would be helpful, authorities told
By VINCENT TAN and
NORBAITI PHAHARORADZI

newsdesk@thestar.com.my
PETALING JAYA: Selangor's ban on plastic
bags is just into its second day and it is clear
there needs to be more education on the poli
cy.
Although wet market chicken seller Tan

Yew Leong is technically exempted from the
"no plastic bag" rule, he felt the education
process could have been done much better.
He said if city council or state government

officers went to the ground to educate con
sumers, he and his colleagues could save
RM100 a week by not buying plastic bags for
customers.

He said official posters or banners explain
ing the ban in detail would be helpful.
"Right now, even if we explain the ban to

customers, we do not have anything to point
to except the newspaper announcements,
which people may have missed," he said.
Petaling Jaya City Council solid waste man

agement unit head Lee Lih Shyan said limit
ing the source of plastic bags was a good
strategy, given the attitude in Malaysia.

He added that when fewer plastic bags go
into a landfill, its lifespan is extended.
For Kuala Lumpur resident Kuee Su San,

Selangor's ban on plastic bags was a good one.
"I knew about the upcoming ban, so I have

been bringing a reusable shopping bag," said
Kuee, who admitted that even so she still
needed reminders to bring her own container
to pack takeaways.
In Johor Baru, the state government said it

hoped to reduce some 131,400 tonnes of poly
styrene and plastic waste annually once it
enforced the use of biodegradable food con
tainers in 2018.
State Health and Environment Committee

chairman Datuk Ayub Rahmat said they were
in the middle of educating and creating
awareness.

Meanwhile, Johor Baru City Centre mayor
A. Rahim Nin said they would stop using pol
ystyrene and plastic containers at their events
immediately.
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Big change:
Manager Yong
Min Jie looking
at various
reusable
containers

following the ban
on

polystyrene
takeaway
boxes from food
stalls.
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PETALING JAYA: Selangor's ban on plastic bags is just into its second day and it is clear there needs to be
more education on the policy. Although wet market chicken seller Tan Yew Leong is technically exempted from
the "no plastic bag" rule, he felt the education process could have been done much better.
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Council officer gives police statement
SHAH ALAM: Police have summoned
a senior Klang Municipal Council
(MPK) official to facilitate investiga
tions into the fireworks incident that
injured 14 people during a New Year
celebration.
MPK president Datuk Mohamad

Yasid Bidin said its Corporate and
Community Department director
Zaireezal Ahmad Zainuddin was
called up on Sunday to give a state
ment on the threeday Fiesta Gegar
Klang event at the Pandamaran
Sports Complex in Klang.
Held to mark the New Year, the

celebrations turned ugly when the
fireworks display failed to launch in
to the sky and, instead, shot towards
revellers.
Yasid said: "MPK's investigations

into the fireworks incident are on
going. It involves the gathering of
documentation related to the event
and details on the procedure.
"We will get to the bottom of this

and find out whether there was neg
ligence. We will decide on the action
to take and how to avoid a recur
rence. We will also look into proce
dures that need improvement.
"I have not been called to give a

statement yet. 1 do not want to com
ment further. Let's allow the team to
carry out its duty. I hope investiga
tions will conclude soon," he told the
New Straits Times yesterday.
When asked on the council's failure

to obtain a permit for the fireworks,
Yasid declined to comment, saying
the matter was under police probe.

The state government said it took
the accident seriously.
Local Government, New Village

Development and Legalising of Ille
gal Factories Committee chairman
Ean Yong Hian Wah said: "MPK has
been told to carry out internal in
vestigations transparently and de
termine the cause or the party re
sponsible for incident.
"The state gQvernment will not

hide any negligence and will take dis
ciplinary or legal action against those
responsible.
"Directives have also been issued

to local authorities to appoint only
certified organisers. Certified organ
isers must fulfil conditions imposed
by the authorities regarding fire
works displays."
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SHAH ALAM: Police have summoned a senior Klang Municipal Council (MPK) official to facilitate investigations
into the fireworks incident that injured 14 people during a New Year celebration. MPK president Datuk Mohamad
Yasid Bidin said its Corporate and Community Department director Zaireezal Ahmad Zainuddin was called up on
Sunday to give a state ment on the three-day Fiesta Gegar Klang event at the Pandamaran Sports Complex in
Klang.



方便拉購物車越過斜坡

鼸泊輜圃醒

改善周遭交通

★安邦太子园贩商联合会茼业公会主席

周志坚

^2年前有一名女士在越马路的时候不慎
= 被摩哆撞倒不幸逝世，故公会希望改

善巴刹周遭的交逋。

这次获得居协与公会合作，一起朝著改善

交通的方向前进。
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(安邦2日讯）安邦太子园贩商

联合会商业公会与太子园居协合

作，在布雅玛华路（Jalan Bunga

Mawar )和茉莉花1路(Ja 1 a n

Bunga Melur 1)画上"个相连的

禁止泊车的空间，方便拉购物车的

民众越过斜坡往来两条路。

据悉，该处虽有小斜坡供拉购物车的

民众使用，但是该位置由于长期都被车

子停泊，阻挡小斜坡，以致如同虚设。

太子园居协基于太子园巴刹有许多消

费者有拉购物车的习惯，故要求在上述

两条路之间画上一个禁止泊车的车位，

确保小斜坡没有被阻挡和被充分使用。

為民帶來便利

★太子园居协主席张愉强

13夂边常常泊满车，有时老人家拉著购物
m车却沒有空间可以越到隔壁马路。

这次保留一个空间，注明不许泊车，对

拉著购物车的民众带来便利。

安邦太子园畈商联合会商业公会得知

这项建议后，赞助黄漆，由第22区唐民

委员会巴刹管理人林福安画上黄格，并

写上"No Parking"字眼。

要求增設扶把欄杆

莲花苑州议员张菲倩与《中国报》记

者前往该处巡视，当地居民对此做法表

示欢迎。

为了让民众安全过马路，巴刹的交通

指挥成员在该处指挥交通。

张菲倩指出，这个黄格刚画上不久，

居民反映要求增设扶把或者栏杆，故这

方面的要求会继续被跟进。-

."卫生部鼓励人民多走路，当有安全

的步行环境，民众可以走路到巴刹，也

间接减少车流量。"

她提及，原本居民提议在布雅玛华路

画上斑马线，但是该路是联邦道路，是

公共工程局管辖，故安邦再也市议会不

能画上斑马线。

她说，加上该路属于主要道路，根据

公共工程局的条规，主要道路不适合加

上斑马线。

"尽管如此，我会继续向公共工程局

反映，希望获得酌情处理，画上斑马

线，提升步行者的安全保障。"

讓設施更完善

★太子园居民周秀英

+子园巴刹人多车多，老人家要把购物
A车拿到梯级上很辛苦，保留一个空位

让居民拉购物车是好事。希望这个小斜坡

旁边加上扶把或者栏杆，让设施更完善。 ■张菲倩(右2)巡访布雅玛华路的禁止泊车车格，居民对小斜坡不再有车子阻挡表示欢喜。
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城市發展控股

計劃建可負擔房屋
(吉隆坡2日讯）城市发展控

股(UDA Holdings)将计划在

今年，于首都兴建30万令吉起

跳的可负担房屋。

该机构主席拿督莫哈末沙菲

宜指出，首都数个地方会兴

建700间可负担房屋，其中蕉

赖区的地点有葛京，(Jalan
Cochrane )和银禱街（Jalan

Jubilee) 0�.

他说，以上计划的目的是协

助低收入的青年，拥有自身的

房屋。

他认为，30万令吉是合理价

格，.因为城市发展控股需要承

担地价。

莫哈末沙菲宜今日出席该机

构主办的"一起去学校"活动

后，这么指出。

城市发展控股透过这项活

动，颁发50令吉固本和上学用

具，给翠湖园（Taman Danau

Kota)国中2校的II5名学生。
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口货

3个冃4窃案

家

I

小贩斥猖狂

新年时把货物搬回家
...备

(安邦再也2日讯）成功花园巴刹3个
月内发生4宗偷窃案，4贩的摊档储物

柜在收档后被撬开，杂货及石油气桶不

翼而飞，为免再有损失|小贩打算农历

新年休息时，把货物搬回家，直到开市

才搬回来！'

该巴刹于1990年设立'共有12个档

U，小贩申诉，近3年来经常有毛贼在夜

间出没，把他们摆档口的小物品偷走，近

期偷窃问题更是越来越猖狂》

仵在附近的猪肠粉小贩张月英（46岁)

指出，在i年12月24日，她下午2时收

档，货物在离开前巳搬人储物柜并上锁，

同一天傍晚6时她从仵家外出，经过巴刹

时发现档口桌面h竟摆放着水煲和箱子。

她说，之后在地面上发现镙丝，在沟

渠里也发现锁头，才惊觉储物柜已遭人撬

开，柜内的两桶石油气失窃，损失价值160

令告°

"收档后不到半天就发生偷窃了，当时

巴刹黾有一位印裔男子，我问他有否看见

有人撬开我档口的储物拒，对方指没发

现° "

张月英今早连同其他小贩向民政党全

当地店

不明人士醉酒闹事

国公共服务与投诉部副主任刘博文反映投

诉时说■由丁-隔日继续开档做生意，她被

迫临吋购买新石油气桶。

她说，该巴刹平日于上午7时营业至

下午2时，但在晚上常有4至5位印裔在

内喝酒，不时醉酒打破酒瓶或随地撒尿，

隔天商畈还需做清理，才能开档；当地

寓屄民经过巴刹时也感到不安全。

根据小畈，不明人士在巴刹区醉酒闹

事的问题已有3年，商贩公会也向安邦再

也市议会投诉多次，惟由于该巴刹不隶属

市议会管辖，車件一直未有解决。

刘博文至目前接获4宗投报，失窃物品

汁有石油气桶、厨具以及杂货品。

张月英（中）陈述发现储物柜遭人撬开，两桶石油气不翼而飞的经过。
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菜档小贩�刘志林 (65 岁） 自费烧焊加锁

两个月前下午2时结束我收档

后'甫回到家不久，隔避档口的小贩

于下午近3时致电来通知，指发现备

戴头盔华裔男子往返三次，从其档口

的储物栢搬走货物》

巴刹遭偷窃事故层出不穷，我的

档n在去年，前后遭遇偷窃3至4

次，初时只是逐样偷取小样的物品，

例如鸡蛋，惟这次却是偷走整个储物

柜内的货物，包括即食面、味精、杂

货等共计价值900令吉。

经过此事后_，我自掏腰包花费

500令吉为储物柜重新烧焊加锁。

刘博文盼警方加强巡逻
档物品搬回家，开市才

搬冋档口。"

他说，部分失窃事

件已报警，惟小贩还是

觉得有印裔醉汉闹事而

无安全感，加上未见警

方加强巡逻，因此他将

再陪同小贩报案，希望

警方加强巡逻。

心让小偷有机可趁。

" H前1月1日及2

R公共假期，虽然巴刹

没发生失窃事件，惟商

贩会在农历新年将休息

一个星期，他们会把摊

刘博文说，巴刹结

束营业后的下午时分，

四处无人，加上巴刹没

有■蓠，如今年关将

至，巴刹休息泣达一个

星期没人看顾，贩商担

菜档贩于两个月前遭小偷来回三次逐一载走储物柜内的

杂货品，刘志林（右）向刘博文反映。
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欧阳捍华:必给各方交代

花伤人雪政府矢揪祸首

'烟花射向群众15伤突
(巴生2日讯> 州行政议

员欧阳捍华表示，雪州政

府势必会透明地调查巴生

市议会跨年倒数活动引发

的燃放烟花意外，以揪出

因疏忽而导致意外发生的

燃放烟花准证，不过，据

悉，市议会在筹办活动时

有邀请警方参与，作为筹

或负上法律责任。

他说，州政府也将指

示地方政府培训熟练人

员，以便在活动需求下执

行燃放烟花的任务。

巴生市议会于去年12

月31日在班达马兰综合体

育场举办跨年活动时，因

燃放烟花引发意外导致.14

人受伤。

欧阳捍华委会一员。人士。

"州政府严正看待并已

就此事下令地方政府调

査，务必查个水落石出，

要负责一方作出交代。"

掌管地方政府事务的

他回应《马新社》询问时

指出，雪州政府绝不隐瞒

实情，若调查结果显示是

人为疏忽引发，当局将确

保有关人士受到纪律处分

曾邀警方任筹委

尽管警方日前指市议

会在办上述活动时未申请

他指出

严重受伤，

腿部被灼伤

巴生南区警K主任阿

査芬助理总监受询时则指

出，案件仍在调查中。

莫哈末拉菲（19岁）一

家人在巴生市议会参与跨

年倒数活动，而且站在群

众的最前方，结果其祖母

哈妮查（48岁）、阿姨蒂亚

娜（31岁）及妹妹（8岁）都因

烟花意外而受伤。

伤。"

灼伤。

他说，事发后现场公

众和执法人员开始检查伤

者，而其祖母被送往巴生

中央医院治疗。

"我们谅解救伤车不

足，因此自行载送受伤的

阿姨及妹妹到医院接受治

疗《 "

他指出，二名受伤的

家人在中央医院接受外科

治疗时，市议会代表也派

人前往慰问及了解伤势。

他说，B前最关注的

是家人伤势复原问题，至

今仍未考虑是否要采取法

律行动向主办单位索偿。'

"在医院期间，市议会

也非常配合及提供各项援

助'不过我们仍希望当局

能清楚交代肇因。"

"当时，我们是站在最

前方的民众之一，尽管所

在距离是主办单位设置的

安全线内位置，但还是无

法幸免，遭乱窜的烟花致

，其祖母头部

阿姨则手臂和

，妹妹也腿部
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新山2日讯丨「1234567，

魏家祥你在哪里？在哪里？在哪

里？魏家祥你在哪里？」

华小2016年5000万令吉拨

款至今仍未领取，再度引起在野

党鞭挞。行动党古来国会议员张

念群改写儿歌「我的朋友在哪

里」，揶揄首相署部长兼马华署

理总会长拿督斯里魏家祥在此事

件上的沉默。

她指出，魏家祥声称自己

献身华教、了解华教，但华小

5000万令吉事件发生后，却保持

沉默，但她话锋一转，「称赞」

张念群改写儿歌

问魏家祥5千万在哪里?

魏家祥比教育部副部长拿督张盛

闻聪明，因为前者知道这课题是

个烫手山芋。

「华小5000万不见了，魏

家祥也不见了，让我来唱一首

歌，『1234567，华小5000万在

哪里？在哪里7在哪里7华小

5000万在哪里？ 1234567，魏家

祥你在哪里？在哪里？在哪里？

魏家祥你在哪里7』」

张念群是于昨晚出席行动

党北干那那州议员杨敦祥社区中

心乔迁仪式上，发表演讲。出席

者包括柔州行动党主席兼居銮国

会议员刘镇东、柔州议会反对党

领袖兼帆加兰州议员颜碧贞、诚

信党全国署理主席沙拉胡丁、土

著团结党丹绒比艾社区协调员卡

尔迈、公正党査株巴辖国会议员

拿督依德力斯助理谢委健等。

张念群呼吁张盛闻效仿槟

城及雪兰莪政府，制度化拨款独

中及华小，更要求后者若还有尊

严，在无法捍卫华教情况|大可

辞官。

刘镇东则表示，现今当平民

百姓都感觉到生活困苦、生意难

做时，首相却说我国的经济没有

问题。我们需吸取1997年经济风

暴的经验|承认我国进入经济危

机，虽然仍未抵达寒冬，但经济

已冷却下来。(208)
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适耕庄2曰讯丨适耕

庄共有677名学生获得重

返校园计划和雪州子民

后裔基金（TAWAS )派发

的50令吉购物券，为新

学年添购文具。

 该两项计划提供
每名符合资格的学生so

令吉购物券，以购买文

具，适耕庄区内有498名

学生获得重返校园计划

发出的购物券，而其他

179名学生则是在雪州子

民后裔基金下受惠。

 适耕庄州议员黄瑞

林曰前到大港同发超值

市场视察学生购物情况

时说，尽管50令吉的购

物津贴不算多，但是足

以在通货膨胀的年代减轻父母的

生活压力。他指出，其服务中心

是根据申请者的家庭经济状况而

筛选出符合资格者。

此外，黄瑞林认为，2017年

的经济会因为马币不断贬值而更

糟糕，估计市场会变得更平淡。

无论如何，他说，雪州政府

在2017年财政预算案中提呈高达

34亿5000万令吉的总开销，相信

能够刺激州内经济活动，成为国

内经济火车头。
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12盏街灯失炅
蒲种2曰讯丨蒲种金銮镇第5区5A1路

—列共12盏街灯自去年10月失灵迄今，梳

邦再也市议会仍未派员修理，导致400公尺

长的街道入夜后漆黑一片，漆黑的道路严

重威胁路人及公路使用者的安全。

蒲种金銮州选区第14区居民代表委员

会秘书赵启兴说，当地商家投诉蒲种金銮

镇第5区5A1路一列共12盏街灯在约2个月前

失灵，导致该区夜晚漆黑一片，顾客因担

心治安问题而止步，商店无奈提早休业，..

生意大受影响。�：

他在接获当地商民投诉后，分别在白

；天及黑夜两个时端前往巡视。他指出，许.：

多上班族选择经5A1路的行人道，步行往第'

.5区轻快铁站乘坐轻快铁去市内上班，通常：

'：下班乘轻快铁回到时e是晚上。

不敢摟黑回家

他指出，自有关路段的街灯失灵后，

夜归上班族都不敢沿著该漆黑的路走回

]家，偶余遇上附近体育场在晚上有活动

vf时、勉蚕械用体有场的大型照明灯的灯
益_光步荇@家否则就惟有拨垂通知家人来

*接，导S轻快铁站外停放r许多等候的车

<辆而导⑩通阻塞?、：：

赵点兴典是乌华姿区服务中心、

^^5路壓
v.r�- .■-v.? ■' - -

：:割主任。他说，ip段除了是通往金銮镇
駑银艱铁超级市场的主要道路

之外，也是通往2A、3^、5A及3B路的商业

区必经之路。

「该商业区除了有餐馆、五金店、自

助洗衣店及24小时医疗中心外，近来更有

多家补习中心及舞蹈学院等进驻该区，使

到该区在晚上都有很多接送孩子往返补考

-、班韵家长车_ ―年有T少家长更是乘鲞
-J �

(n. 1 � -A t左，� i
� -T -r a.；

他说，2个月以来家长们几乎每晚都摸

黑将孩子们送去补习班，漆黑的道路严重

威胁家长及学生们的安全，因此当地居民

希望通过赵启兴向雪州地方政府管辖的梳

邦市议会反映此事并要求尽快修好街灯。

他希望金銮州议员及梳邦市议员能多

往金銮镇巡视及聆听民声，更有效率地解

决金銮&的民生问题，他也希望梳邦再也

市议会能关注及解决有关街灯失灵多时的

问题。(412)
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依斯甘达：扶贫不分种族宗教
士；而雪州政府所提供的多项惪

民计划》也不分政党背景，只要

符合资格就可作出申请。

依斯甘达感慨在经济不景气

之际，政府推行的消费税，对低

收入者造成极大的生活压力，政

府应向富者征税，而非征收彩响

安邦2日讯|千百家州议员

B雪州高级行政议员拿督依斯甘

'达受邀出席霣隆SKC娱乐福利会一

年一度的新年送暖活动，他强调

本身虽来自伊斯兰党，但伊教教

义教导穆斯林扶贫不应有种族、

�教之分，富者必须照顾不幸人

在新的，年里，每个人都应该为

自己设立新希望，例如做运动，

控制饮食等，并努力去达成它。

雪隆SKC娱乐福利会主席庄

使贵先生表示，该会虽只成立3

年，但也得到社会人士的信任和

赞助，他们所派发的援助品和红

包比去年的80人增加，今年共派

出150�受惠者，皆为安邦和班丹

区民。

面深广的消费税。他肯定社区福

利组织拥角色，并勉励社区组织

协助政府进行消贫工作|他在会

上宣布拨款2000令吉予雪隆SKC，

希望他们举办更多有益社区的活

动0

,另一方面，他也提醒出席者
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巴生2曰讯|马华巴生公共

服务及投诉局副主任拿督陈浩坤

抨击巴生市议会草菅人命，把倒

数活动的安全意识当儿戏，除了

呼吁希联州政府为这起亊件负全

责外�马华巴生区会公共投诉与

服务局也将愿意提供法律援助给

被烟花射伤者，集体提出法律诉

讼索賠。

「巴生市议会举办倒数迎新

活动|却对整场活动的安全性苹

韋了亊，不但没有吸取许多国外

倒数或活动亊故的经验，反而还

宪全没有安全意识的未做足防范

播施，燃放烟花的地方更没有围

堵起来》这根本就是草菅人命的

做法！」

烟花伤人 马华抨巴生市会草菅人命

一切防范措施。

「这是雪州民联政府举办的

活动，民联的政党有必要负起责

任，而不是找借口来推捷！巴生

市议会更是责无旁贷，巴生市议

员兼班达马兰州议员陈博雄必须

挺身而出向人民公幵道歉；雪州

政府除了需要承担伤者的医药费

外，也必须就伤者的受伤程度做

出賄偿。j

也是雪州马华宣传屁11主

他说|燃放烟花的地方没

有跟人群隔绝开来，那是很危险

的，当烟花在半空中乱射乱窜的

时候�民众惊悚逃跑，身为主办

单位的巴生市议会竞然没有良好

的疏散人群，难不成巴生市议会

的一众市议员在这项活动筹备过

程中都在睡觉？完全没有去构想

任的拿督陈浩坤指出，更重要的

是，这起事件反映了雪州政府与

他们过往提及的专业、有效率和

透明的理念越走越远，因为他们

根本就没有去确保烟花的品质和

安全性，也没有针对活动进行全

盘的准备特别是安全性和足够的

防范纖。�'

「这不但没有体现专业，在

发生碘故时候的应变措施和反应

更加是没有效率可言"

他表示，罾州民联政府这种

做法根本就不是以民为本，也是

箪费人命的写照*这绝对是人为

疏忽，因此，受伤者必须向州政

府索赔，特别是医药和各种层面

的创伤，马华巴生区会公共投诉

和服务局也愿意为他们提供法律

援助。

「我呼吁受伤者不要轻易的

选择原谅有关当局，因为这次的

疏忽和失职，绝对不能得过且过

或有所宽待，否则-巴生市议会

和雪州民联政府不会汲取教训，

未来恐怕会戤成更大悲剧。」
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劉博文：雪需交代煙火意外

"受傷民衆可索償"

(安奔2日讯）民青团组织秘书刘

博文揶揄雪州政府在日前倒数活动烟

火射人群意外事件上"后知后觉"，

并呼吁受伤民众向民政党寻求援助，

以向巴生市议会索取赔偿！

刘博文今早巡视蕉赖成功花园巴

刹时指出，全国总警长丹斯里卡立阿

布巴卡巳证实市议会未向警方申请准

证，而掌管雪州地方政府、非法工厂

漂白及新村发展事务的行政议员欧阳

捍华也没有对此作出声明。

民政愿协助索赔

请准证，以及燃放烟火公司是否持有

执照。"

他指责雪州政府在意外发生后，

没有向公众作出任何交代，也不应把

意外事件当"粉笔字抹掉"。

他说，市议会向来要求民众通过

正确的程序申请活动准证，可是这次

却没有以身作则。

."每年的倒数跨年活动都有很多

男女老幼出席，稍微发生小意外便可

能酿成严重意外，因此市议会在举办

活动时，必须确保有能力照顾出席者

的安全。"

刘博文呼吁受伤的民众，可到民

政党全国公共服务及投诉局或致电03-

9287 6868寻求协助，而民政党也愿意

协助民众向市议会索取赔偿。

指事件中有3错误

他指出，雪州政府和市议会在该

起意外事件中犯了错误有三，包括没

有申请活动准证、没有委任和使用合

格的公司操控烟火，以及在意外发生

后不闻不问。

"尽管这次意外没有酿成人命死

亡，但市议会有责任说明为何没有申
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若因人为疏忽而造成意外，有关人

士或单位必须受到应有的对付，为

过失负责。._ .

他指出，州政府也已警告各地

方政府，日后在举办各类庆典尤其

：有燃放烟火环节时，要遴选有经验

的承包公司，并确认符合条规与申

、请'以减少意外的发生。

V (巴生2日讯：）雪州行政议员

：欺阳捍华表示-州政府高度重视日

：前巴生市议会跨年夜燃放烟火发生：

意外一事"，并指示市议会必须透明

丨：地查出意外祸源和祸首，来为事件

承担责任：

：负责掌管雪M地方政府、非法

：工r漂白及新村发展事务的他今日

发文告说:，州政府不会隐瞒事实，
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報道�伍思薇攝影�林毅鉦——

(安邦2日讯）尽管坊间一再

谣传安邦新村重建巴刹与兴建临时

巴刹计划又一再拖延，惟安邦再也

市议员方德强向《大都会》社区报

证实，上述计划如火如荼进行中，

且进展顺利！

他补充，由于兴建临时巴刹的地点

属烂泥塘，土质颇软，因此需要进行换

泥工作后，方能展开兴建临时巴刹的工

程。

他也说，随着工程中需加人换泥

的程序后，市议会与承包商已重新商议

价钱，目前已达成协议，并即将展开工

程。

▲方德强：安邦新

村巴刹的重建计划

及兴建临时巴刹计

划正顺利进行中。
此外，目前兴建临时巴刹计划的工

程师巳完成其设计图，预计兴建临时巴

刹工程需花费2个月，预计可以在农历

新年前动工，并在3或4月完工；至于重

建巴刹工程则需12至15个月的时间。

80年歷史巴剎 擁慮3_||位

M有80余年历史的安邦新村巴刹目前
有超过300^档位，多年前已盛传要

拆除与重建。

去年7月，巴刹附近突然竖起兴建巴刹的

工程牌，而且有关告示牌是指去年5月12日动

工，2018年1月11日完工，令小贩相当吃惊。

'当时，市议会也决定在附近的空地兴建

临时巴刹以安顿所有小贩，然而小贩认为该

地是一块烂泥塘，并不适合作为临时巴刹的

地点。'
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爛泥塘雜草叢生

臨時巴删未動工

II +都会》社区报记者今日走访安邦新村
、夕、巴刹时，发现原定于1月将完工的临

时巴刹已变成一片长满野草的烂泥塘，没有在进行

工程的迹象。

受访小贩表示，自他们在去年9月通过报章向市

议会表达不满没有透明化处理重建巴刹，事后，市

议会再也没有带来任何消息，他们听说市议会将在

农历新年后拆除旧巴刹。

同时，受访的小贩也针对曾听说淡江及班登再

也的巴刹小贩在搬迁到临时巴刹后，面对水电不稳

定问题。希望市议会避免重演类似的问题。

方德強：小巷店屋接拆遷信

非法擴建沒得驪

■获土地局发出拆除建筑通知信的小巷店屋
@业者表示，当局没安排他们的去处或给予

赔偿，就要求他们立即搬走，实属不合理的要求。

该业者说，他们已在当地生活了30余年，不能

因为一封信就要拆了他们的家。同时，他们也有信

件证明'当局不能随便拆除其店屋。

对此，方德強亦表示，有关接获土地局发出的

拆除建筑通知信的店屋，是非法扩建的店屋，因此

不存在赔偿的问题0

另一方面，当记者询及淡江及班登再也的临时

巴刹曾发生水压不稳问题时，方德強表示，尽管有

关巴刹曾发生水压不稳问题，惟工程师已立即解决

该问题，市议会也没有接获小贩的正式投诉，因此

他希望安邦新村巴刹的小贩不要为此担心。

2临时巴刹水压不稳已解决

方德強说，早前，土地局已发出通知信要求对

方在14日内搬迁，并自行拆除或由市议会来进行拆

除工作，当时对方并没有出示任何信件，仅向当局

上诉要求给予他们1个月的时间来准备搬迁。如今已

过了两个月，当局也将按照程序进行拆除非法扩建

建筑物。

須妥善安排小販去處

李金桃（84歲，年餅小贩)

"尽管巴刹重建计划

已宣布多次，但一直都没

有进展，只要市议会妥善

安排我们的去处，我当然

不会反对°

若市议会没有安顿好

_们，我当然是死赖在这

里不走了。"
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談了多年未見落實

林貴（66歲，菜贩)

"去年9月后，安邦

再也市议会再也没有任何

动静，我们也不曾见过有

其他人在巴刹附近展开工

程。

巴刹重建计划巳经宣

布好多年，但一直都没有

真正去实行，所以我并不

看好这次的计划。"

新春後拆除舊巴剎

"据我所知，安邦再

也市议会将在农历新年后

拆除旧巴刹，但目前临时

巴刹的地段还是一片烂泥

塘，让我们担心市议会要

如何安排我们的去处。

由于市议会没有发布

最新进展，所以我们也不

知道该计划的进度。

我听说淡江及班登

再也的巴刹小贩都已按照

市议会的要求搬去临时巴

刹，但却出现水电不稳定

的问题。因此希望市议会

能够确保安邦新村的临时巴刹不会发生类似问

题。"

劉美玲（so歲，雞贩)
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▲方德强指出，由于小巷里的非

法扩建店屋阻碍承包商的大型车

辆出入，因此安邦再也市议会打

算将其拆除。

▲据悉，巴刹里的小贩不受重建计划影响，如常营业。

拥有

80余年历史的

安邦新村巴刹已+

、分老旧，因此安邦再
、 也市议会决定要拆除重

建，让小贩可在更舒

适的环境下营业
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▲由于兴建临时巴刹计划延迟数月

附近居民担心蛇虫出没。

让导致该泥塘已长满野草

▲市议会已在空地四周插上警戒线，相信是用作划分兴建临

时巴刹的区域。
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化 園巴剎肇4竊案

(安邦2曰讯）蕉赖成功花

园(Taman Maju Jay a )巴刹治

安亮红灯，小偷光天化日下搬

走小贩货物，行径猖狂！

民政党全_公共服务及投诉局

副主任刘博文表示，该巴刹在1990

年开始营业，共有12个档UI '营业

时间从早上7时至下午2时。

他透露，多年前' 一群约4至

5名的印裔中年男子开始在寂静无

人的巴刹内喝酒闹事'令一些居住

在店铺楼上的居民感到安全受到威

備霣

胁"

在巴刹随意大小便喝酒

他说，由于滋事者在巴刹内随

意大小便、喝洒、打架等，以致环

境卫生非常差，小贩每天开档前都

必须花时间自行清理。

"大约3个月前，该巴刹便开

始发生爆窃案，目前我已接到4宗

投诉，投诉的小贩指巴刹多个货拒

中的杂货、煤气桶和厨具等遭人偷

窃。"

刘博文今早在小贩的陪同下巡

视诙巴刹吋，如是指出。 ▲刘博文（前排左）向成功花园巴刹小贩了解案发经过 ，并呼吁警方加强巡逻。

不排除同一群人所爲
+丨I博文说，在4宗投诉里，

其中2宗爆窃案是在凌晨

发生，而另外2宗的案发时间分别是

在下午2时至6时和下午1时至2时期

他说，由于年关将至，小贩担

心无人看守的货物和档口会遭人盗

走，纷纷表示会将货物搬回家中。

"受害的小贩已经报警，我迫

切希望警方能够加強巡逻，以保障

小贩的财物和人身安全。"

是同一群人所为。"

,他表示，每当小贩结束营业

后，没有围篱和设防盗系统的巴刹

即成为寂静无人的环境，无形间成

了干案大堂，令小偷得寸进尺，甚

至在光天化日下盗走货物=

间。

"这意味着小偷多数在小贩收

档后才伺机下手，而我们也不排除
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2桶煤氣被偷
張月英（46歲，小贩)

"我在12月24日中午12时结束营业

后回家，约下午6时和丈夫再回到档口

时，发现一些茶具被摆在桌上，地上留

下一些螺丝，当下觉得不太对劲。'检查

一番后，才发现2桶煤气被偷走，而货

柜的锁头也被丢弃在沟渠里'估计损失
t r . ！ A _

大约 古 o�g 丨'
我怀疑是夜间一群在巴刹喝酒闹事�""

的印裔男子所为，他们行径大胆，可是附近商家对此并不知

情。

由于农历新年期间，巴刹将暂停营业约1个星期，因此我

打算将货物全搬回家，以免小偷有机可乘。"

竊賊騎摩哆載走貨物

劉志林（65歲，幕贩）

"大约2个月前'我在下午1时收档I
回家后，于下午2时55分左右接获巴刹！

一名印尼籍女工人来电，指我的档口遭_
人爆窃。我马上赶到巴刹，才发现货柜|
里许多贵重的杂货都被偷走，估计损失

超过900t吉。�、
据该名女工人透露，干案者是一名

华裔男子，对方骑着摩哆车来回3趟载

走货物。后来，我花费超过500令吉为走货物。后来，我花费超过500令吉为 .厂

货柜加锁和加強防盗系统。

此外，我在去年遭人偷取鸡蛋多达3至4次r權送次情况

比较严重，而我也针对治安问题向安邦苒i市议会投，无

奈官员却表示无法采取行动，以致问题一;法解决。"

▲货柜门锁上留下小偷撬开锁头的痕迹。
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